
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
  ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання двадцять четвертої сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
м. Кременчук       20 липня 2017 року 
         Велика зала міської ради 
         10.00 год. 
 

Перед початком пленарного засідання двадцять четвертої сесії 
Кременчуцької міської ради до сесійного залу зайшли громадські активісти, 
учасники АТО, голови громадських об’єднань та звернулися до міського 
голови з проханням надати роз’яснення відносно ситуації, яка склалася 
навколо можливого призначення головним  лікарем   пологового   будинку     
м. Кременчука Климова Володимира. 
 
Митрофанова І. – голова громадського об’єднання «Штаб підтримки  

   армії» 
 

Зазначила, що останнім часом місто Кременчук стало дуже скандальним 
містом. Підкреслила, що Климов В., який можливо планував стати головним 
лікарем пологового будинку м. Кременчука, має «сепаратистське» минуле.  

Наголосила, що лікар Климов В. приймав участь в катуванні українських 
військових на території АТО.  

Зауважила, що для прийняття на посаду головного лікаря повинен був 
відбутися конкурс, а не одноголосне рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запропонував розпочати пленарне засідання двадцять четвертої сесії 
Кременчуцької міської ради та зазначив, що призначення Климова В. на посаду 
головного лікаря не планується.  

 
Роженко О.А. – депутат міської ради, голова фракції «Рідне місто» 
 
 Запропонував надати письмове доручення до СБУ м. Кременчука щодо 
перевірки Климова В.   
 
 Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що відповідна інформація вже знаходиться в міському 
управлінні Національної поліції, управлінні СБУ та була надана до міської 
ради. 



Близнюк П.С. – начальник Кременчуцького міського відділу УСБУ в  
Полтавській області 
 

 Зазначив, що дану ситуацію коментувати не буде. Інформація була 
надана до Кременчуцького міського відділу УСБУ та знаходиться на перевірці. 
 
Харченко Л.Ю. – голова громадського об’єднання «Автомайдан Кременчук» 
 
 Закликав депутатів Кременчуцької міської ради обговорити та 
розібратися в даному питанні,  прийняти відповідне рішення. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що потрібно створити відповідну комісію та провести 
службове розслідування відносно міського голови, народного депутата за 
спробу дестабілізації України. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Неодноразово закликав депутатів Кременчуцької міської ради  зайняти 
свої місця у залі та розпочати роботу пленарного засідання ради. 
 
Зауральський Р.В. – громадський активіст, лікар – волонтер, кандидат  

       медичних наук, працівник пологового будинку  
       м. Кременчука 
 

 Зазначив, що він працює у пологовому будинку м. Кременчука і  до нього 
дійшла інформація, що у пологовий будинок потрібен новий керівник. 
Підкреслив, що дійсно він знав Климова Володимира як гарного спеціаліста у 
своїй сфері. Пікреслив, що Климов працював у м. Белгород Російської 
Федерації, але мав бажання повернутися до України та продовжувати 
займатися своєю професійною діяльністю. 
 Наголосив, що, дійсно, Климов Володимир надавав медичну допомогу 
«сепаратистам», але це був його обов’язок, як і обов’язок будь-якого лікаря 
надавати медичну допомогу. 
 Зазначив, що Климов дійсно дуже гарний спеціаліст та має багаторічний 
досвід, тому він надіслав своє резюме на ознайомлення. 

Підкреслив, якщо Климов у чомусь винен, то він повинен нести 
відповідальність. 
 
Кравченко О.В. – учасник АТО, інвалід 
 

Висловив свою точку зору щодо ситуації, яка склалася навколо 
можливого     призначення     головним       лікарем      пологового     будинку   
м. Кременчука Климова Володимира. 



Президія сесії: 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні двадцять четвертої  сесії міської 
ради VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович), лічильну комісію (Лозовик Дмитро 
Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, Іванян 
геннадій Михайлович, Костромінов Сергій Анатолійович, Піддубна Оксана 
Миколаївна, Угніч Григорій Анатолійович) бути готовими до роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання двадцять 
четвертої сесії міської ради проводиться з використанням електронної системи 
голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалося 26 депутатів. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
Оголосив ХХІV сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 
 

(Звучав Гімн України) 
 

Малецький В.О. - міський голова 
 
 На    пленарне    засідання    ХXІV    сесії    Кременчуцької   міської    ради  
VII скликання запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної 
ради, члени виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, в.о. керівника 
Кременчуцької місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського 



відділу ГУ НП в Полтавській області, т.в.о. начальника Управління патрульної 
поліції в м. Кременчуці, начальник управління СБУ м. Кременчука в 
Полтавській області, начальник Кременчуцького міськрайонного відділу 
Управління державної служби України з НС у Полтавській області, Єпископ 
Кременчуцький і Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького 
округу УПЦ КП протоієрей отець Володимир, керівники структурних 
підрозділів виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, акредитовані 
засоби масової інформації, громадськість міста, кременчужани.  

 
СКЛАД 

секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  
VII скликання 

 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
 

СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
4. Іванян Геннадій Михайлович            - від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
6. Піддубна Оксана Миколаївна             - позафракційна 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
 
 
 



Малецький В.О. - міський голова 
 

Шановні депутати, присутні! 
27 червня 2017 року в ДТП загинув учасник АТО – ВОЛОДИМИР 

ВОЛОДИМИРОВИЧ ОСАДЧИЙ, який служив молодшим сержантом  30 
окремої механізованої бригади в/ч 2731.   

7 липня 2017 року загинув в ДТП  біля села Гориславці командир 
відділення збору зберігання та транспортування відділення 107 
реактивного артилерійського полку ВАЛЕРІЙ КОНОВАЛЕНКО, який 
брав участь у бойових діях на території Донецької області. 

Прошу вшанувати  загиблих хвилиною мовчання. 
                                                     (хвилина мовчання) 
 

Шановні депутати, присутні! 
 

Почесне звання «Мати-героїня» присвоюється жінкам, які народили та 
виховали до восьмирічного віку п’ятьох і більше дітей, у тому числі дітей, 
усиновлених у встановленому законодавством порядку. 

Відповідно до Закону України № 1549-14 від 16.03.2000 «Про державні 
нагороди України» особі, удостоєній почесного звання, вручається нагрудний 
знак та посвідчення до почесного звання встановленого зразка, виплачується 
одноразова винагорода ( 16840 грн.). 
           Рішенням XVII сесії міської ради VII скликання від 22 грудня 2016 року 
«Про погодження кандидатури багатодітної матері щодо присвоєння почесного 
звання України «Мати-героїня» було вирішено погодити кандидатуру 
багатодітної матері щодо присвоєння звання – ЗАЧЕПИ ЛЮДМИЛИ 
ВАСИЛІВНІ, матері п’яти дітей. 
           Рішенням XVIII сесії міської ради VII скликання від 31 січня 2017 року 
«Про погодження кандидатури багатодітної матері щодо присвоєння почесного 
звання України «Мати-героїня» було вирішено погодити кандидатуру 
багатодітної матері щодо присвоєння звання – КУШНІРОВОЇ ТЕТЯНИ 
МИКОЛАЇВНИ, матері шести дітей. 
          Відповідні документи були направлені до Полтавської обласної 
державної адміністрації. 

З 2007 року 72 багатодітним матерям - кременчужанкам було присвоєно 
почесне звання  України «Мати-героїня». 
          Відповідно до Указу Президента України від 13 травня 2017 року № 
129/2017 почесне звання України «Мати-героїня» вручається: 
-ЗАЧЕПІ ЛЮДМИЛІ ВАСИЛІВНІ, 1974 року народження, матері п’яти 
дітей, 
- КУШНІРОВІЙ ТЕТЯНІ МИКОЛАЇВНІ, 1969 року народження, матері 
шести дітей. 

(вручення нагород, квітів) 
 
 



Шановні депутати, присутні! 
  

Подякою міського голови нагороджується: 
 

- Заслужений тренер України з волейболу, директор комунального закладу  
фізичної культури і спорту «Кременчуцька міська комплексна дитячо – 
юнацька спортивна школа № 2» - ШАЛЯПІН СТАНІСЛАВ 
ВОЛОДИМИРОВИЧ – за багаторічну сумлінну працю, вагомий особистий 
внесок у розвиток фізичної культури і спорту, високий професіоналізм та 
примноження спортивної слави міста; 

- Директор комунального закладу фізичної культури і спорту  
«Кременчуцька міська спеціалізована дитячо – юнацька школа олімпійського 
резерву з боксу» - ГОНЧАР ОЛЕГ БОГДАНОВИЧ – за сумлінну працю, 
вагомий особистий внесок у розвиток фізичної культури і спорту, високий 
професіоналізм, підготовку чемпіона Європи з боксу 2017 року ВИХРИСТА 
ВІКТОРА ВІКТОРОВИЧА та примноження спортивної слави міста; 

- Директор комунального закладу фізичної культури і спорту  
«Кременчуцька міська комплекса програма дитячо – юнацька спортивна школа 
«Авангард» - СМОРОДСЬКИЙ ІВАН ЮХИМОВИЧ  - за багаторічну 
сумлінну працю, вагомий сосбистий внесок у розвиток фізичної культури і 
спорту, високий професіоналізм , підготовку чемпіонки Європи з легкої 
атлетики 2017 року ЛЯХОВОЇ ОЛЬГИ ОЛЕКСАНДРІВНИ та примноження 
спортивної слави міста  

(вручення нагород) 
 

Шановні депутати, присутні! 
 

Всеукраїнський Союз ветеранів війни (м.Київ) нагороджує Почесним 
знаком «Десантна доблесть II ступеня»  Таценюка Віталія Дмитровича. 
                                                   (вручення нагороди) 
 

Шановні депутати, присутні! 
 

Дозвольте поздоровити депутатів, які відсвяткували свій день 
народження між пленарними засіданнями: 
 
- Угніч Григорій Анатолійович– відсвяткував день народження – 17 червня 
2017 року (1973 р.), 
 
- Мосієнко Олена Вікторівна– відсвяткувала свій день народження – 03 липня  
2017 (1995 р.), 
 
 - Литвиненко Максим Валерійович - відсвяткував свій день народження 06 
липня 2017 року (1976 р.), 
 



- Іванян Геннадій Михайлович – відсвяткував день народження -14 липня 
2017 року (1970 р.). 
 

Згідно з розпорядженням від 04.07.2017 № 192-Р «Про скликання 
XХIV   сесії   Кременчуцької   міської   ради   Полтавської   області  
VII скликання»   виносяться такі питання: 
      
 1. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 12.06.2017 № 560, від 12.06.2017 № 561. 
 
Доповідає: Костюк В.М.- начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                            звітності –головний бухгалтер виконавчого  
                                            комітету 
Співдоповідач: Воловик М.Л.- начальник КВП «Кременчуцьке міське 
                                                 управління капітального управління», 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
2. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В.- керуючий справами виконкому міської ради 
Співдоповідачі: Печериця Т.В.- начальник Центру надання адміністративних 
                                                       послуг 
                            Сидорок Н.Б.- начальник відділу по роботі з документами 
                            Костюк В.М. - начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                                      звітності –головний бухгалтер виконавчого  
                                                      комітету 
 
3. Про внесення змін до рішення міської ради від 29.11.2016 «Про затвердження 
Плану роботи міської ради з підготовки проектів регуляторних актів на 2017 
рік». 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва, 
                                             торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
4. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
 
5. Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Миру» на 2017-2020роки в 
новій редакції. 
 



Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
6. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 11 травня 2017 
року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2017-2020 
роки в новій редакції та граничної чисельності працівників». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
7. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 02 березня  
2017 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Міський сад» на 2017-2020 роки 
в новій редакції та граничної чисельності працівників». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
8. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку дітей м. Кременчука на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сімʹї, дітей та  
                                                    молоді 
 
9. Про затвердження Положення та персонального складу комісії 
Кременчуцької міської ради Полтавської області з питань поновлення прав 
реабілітованих громадян в новій редакції. 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО  
 
10. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2017 рік» 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО  
 
 11. Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015 «Про 
підпорядкування управлінь праці та соціального захисту населення виконавчих 
комітетів Автозаводської та Крюківської районних рад департаменту праці та 
соціального захисту населення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради». 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО  



12. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх 
сімей,членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об'єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО  
 
13. Про виділення коштів на придбання житла, надання житла члену сімʹї 
загиблого в АТО та передачу до комунальної власності територіальної громади 
міста. 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО  
 
14. Про затвердження Програми просування продукції міста Кременчук на 
зовнішні ринки на 2017-2021 роки. 
 
Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП «Кременчуцький 
                                                   Центр міжнародних зв’язків та економічного  
                                                   розвитку міста «Кременчук Інвест» 
 
15. Про затвердження Міської програми сприяння залученню інвестицій та 
розвитку міжнародного співробітництва Кременчука на 2016-2018 роки в новій 
редакції. 
 
Доповідає: Бедрацький П.В. - заступник директора КП «Кременчуцький   
                                                   Центр міжнародних зв’язків та економічного 
                                                   розвитку  міста «Кременчук Інвест» 
 
16. Про надання згоди на списання майна, яке належить до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 
17. Про надання згоди на списання нерухомого майна, яке належить до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука, з балансів 
закладів освіти. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 
18. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 «Про надання згоди на безоплатне прийняття 



гідротехнічної споруди з державної власності до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука».  
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 
19. Про затвердження статуту комунального підприємства 
«Кременчукводоканал» Кременчуцької міської ради в новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Солодяшкін В.І.– генеральний директор КП «Кременчукводо- 
                                                         канал» 
 
20. Про затвердження міської Програми забезпечення житлом учасників 
антитерористичної операції та членів їх сімей на 2017-2020 роки у  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Калашник О.В. – в.о. директора КП «Квартирне управління» 
                           Павленко Г.М.- депутат міської ради 
                           Волосов А.Б.- заступник директора Полтавського  
                                                  регіонального управління державної   
                                                  стаціонарної фінансової  установи «Державний  
                                                  фонд сприяння молодіжному житловому бу- 
                                                  дівництву»                                                   
 
21. Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017 року «Про 
затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств 
 м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
22. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 29 листопада 2016 року «Про затвердження Програми 
розвитку комунального госпрозрахункового житлово-експлуатаційного 
підприємства «Автозаводське» та забезпечення належного утримання майна 
комунальної власності, що знаходиться на балансі підприємства на 2017-2018 
роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Кійло  О.І. – директор КГЖЕП « Автозаводське» 
 
23. Про затвердження  Міської цільової програми облаштування та розвитку 
велосипедної інфраструктури у м. Кременчуці на 2018 рік. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. –начальник управління містобудування та  
                                                  архітектури 



24. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік. 
 
Доповідає: Тєтьоркіна Т.В. – заступник начальник  
                                             фінансового управління  
 
25. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
26. Про  надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
27. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
28. Про передачу чи відмову в передачі земельних ділянок у власність 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
29. Про надання, вилучення та  оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Ульянов Р.А. – голова комісії 
Співдоповідач:  Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
30. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
31. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
32. Про відмову в наданні згоди на поділ та обʹєднання земельних ділянок в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
33. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 



м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
34. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
35. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
36. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
37. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель 
комунальної власності в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
38. Різне. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що будуть зміни до порядку денного сесії, черговості питань. 
Запропонував проект порядку денного ХXІV сесії міської ради прийняти за 
основу. 

 
   Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Пропозиції до проектів рішень оформлені на підставі 6 протоколів 
постійних депутатських комісій (голови комісій Шевченко М.І., Котляр В.Ю., 
Ульянов В.А., Таценюк В.Д., Плескун О.В., Терещенко Д.Ю.),  рекомендації, 
надані на засіданні комісії, перебувають на опрацюванні. 
 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Під час розгляду матеріалів на засіданнях депутатських  комісій надійшли 

наступні зміни до проекту порядку денного. 



З 16 по 24 червня 2017 року в м. Харкові відбувся 42-й чемпіонат Європи 
серед чоловіків з боксу. Майстер спорту України міжнародного класу Вихрист 
Віктор Вікторович (вагова категорія понад 91 кг) зайняв перше місце та став 
чемпіоном Європи 2017 року, Заслуженим майстром спорту України. З 23 по 25 
червня у м. Лілль (Франція) відбулась Суперліга командного чемпіонату 
Європи з легкої атлетики. Майстер спорту України міжнародного класу з легкої 
атлетики Ляхова Ольга  Олександрівна зайняла перше місце і стала 
чемпіонкою Європи 2017 року. Враховуючи вищенаведене, відділ з фізичної 
культури і спорту пропонує включити додатково до порядку денного проект 
рішення та розглянути першим: 

 
1. Про нагородження почесним знаком «За заслуги перед містом». 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
(розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова    
 

Враховуючи лист Управління Служби безпеки України,  управління з 
питань надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення пропонує 
включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
2. Про внесення змін до рішення міської ради від 22 грудня 2016 року «Про 
затвердження міської Програми антитерористичних заходів на 2017 рік». 
Доповідає: Кириченко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
                                                   ситуацій та цивільного захисту населення  
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
                   

З метою впровадження нових інноваційних методів лікування на базі 
нової моделі ведення господарської діяльності в медичній галузі, управління 
охорони здоров'я пропонує включити додатково до порядку денного проект 
рішення: 



3. Про внесення змін до рішення міської ради від 11 травня 2017 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування 
«Кременчуцька»» на 2017 рік». 
Доповідає: Петращук  Д.О. – начальник управління охорони здоров'я 
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

 Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(проект рішення включено до порядку денного) 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
29). 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Для підготовки та участі у запланованих навчально-тренувальних зборах, 
чемпіонату світу з легкої атлетики, чемпіонаті світу з боксу та інших офіційних 
Всеукраїнських і міжнародних змаганнях 2017 року Ляхової та Вихриста, 
пропонується виділити кошти з міського бюджету за рахунок вільного залишку. 
Пропонується проект рішення  для розгляду та  включення  додатково до 
порядку денного:  

 
4. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                               фінансового управління 
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(проект рішення включено до порядку денного) 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
30). 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Відповідно до Порядку розроблення, погодження та затвердження 
інвестиційних програм суб’єктів господарювання у сфері теплопостачання, 
постановою Національної комісії, що здійснює регулювання у сфері 



комунальних послуг, управління житлово- комунального господарства 
пропонує включити додатково до порядку денного проект рішення: 

 
5. Про погодження Інвестиційної програми ПАТ «Полтаваобленерго» на 
2017 рік. 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 (проект рішення включено до порядку денного) 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
31). 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

На засіданнях постійних депутатських комісій з питань  бюджету, 
фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова 
комісії Плеску О.В.), з питань житлово-комунального господарства, управління 
комунальною власністю, енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ-
технологій (голова комісії Котляр В.Ю.) було запропоновано: 
- винести на розгляд сесії за умови надання звіту ПАТ «Полтаваобленерго» 
по виконанню попереднього інвестиційного договору. 

 (пропозиція на голосування не ставилась) 
  
Малецький В.О. – міський голова   
   
  У зв’язку з коригуванням планових показників міської Програми 
розвитку дорожньо-мостового господарства, управління житлово- 
комунального господарства пропонує включити додатково до порядку 
денного проект рішення: 
 
6. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо-мостового 
господарства у м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 



 (проект рішення включено до порядку денного) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
32). 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

У зв’язку із зверненням КП «Кременчуцьке підрядне спеціалізоване 
шляхове ремонтно-будівельне управління» на отримання кредитної лінії, 
управління житлово - комунального господарства пропонує включити 
додатково до порядку денного проект рішення: 
 
7. Про внесення змін до рішення міської ради від 13 червня 2017 року «Про 
надання згоди комунальному підприємству «Кременчуцьке  підрядне 
спеціалізоване шляхове ремонтно-будівельне управління» на отримання 
кредитної лінії». 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
30). 

 
Малецький В.О. – міський голова   

 
  Розглянувши заяви юридичних та фізичних осіб, управління земельних 

ресурсів пропонує включити додатково до порядку денного проекти 
рішень: 

 
8.  Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів для 
розміщення тимчасових гаражів громадянам пільгової категорії у м. 
Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. –начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 3 
 (проект рішення  включено до порядку денного) 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
31). 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 
9. Про відмову у внесенні змін до рішення органу місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. –начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -3 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «проти», всього 
«проти» -1). 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

З метою забезпечення соціального захисту та фінансової підтримки 
окремих категорій осіб шляхом надання пільг на оплату вартості 
адміністративних послуг за оформлення,  центр надання адміністративних 
послуг пропонує включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
10. Про звільнення окремих категорій осіб від оплати вартості деяких 
адміністративних послуг, які зараховуються до бюджету міста Кременчука. 
Доповідає: Печериця Т.В. –начальник Центру надання адміністративних послуг 
(розглянуто на 2-х депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
32). 



Малецький В.О. – міський голова   
 

  На засіданні постійної депутатської комісії (18.07.2017р.) з питань 
житлово - комунального господарства, управління комунальною власністю, 
енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ технологій (голова комісії Котляр 
В.Ю.) при розгляді питань порядку денного було запропоновано: 

 
11. Проект рішення (вик. Кальченко О.В.)  «Про звернення Кременчуцької 
міської ради до виконуючого обов’язки прокурора Кременчуцької міської 
прокуратури Ольховського Б.В. та начальника Кременчуцького відділу 
поліції ГУНП в Полтавській області Коцаря О.М. щодо протиправних дій 
ПАТ «Кременчукгаз» із встановлення (монтажу) загально будинкових 
вузлів обліку природного газу» - винести на розгляд сесії.  

Проект рішення підготовлено з порушенням вимог ст.15 Закону 
України «Про доступ до публічної інформації», ст.8, 40, 43,44 Регламенту 
Кременчуцької міської ради. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Терещенко К.О.  та Роженко О.А. попросили зарахувати їх голоси 
«за», всього «за» - 31). 
 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Голова політичної фракції «Батьківщина» Головач О.Л. пропонував 

включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
12. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента 
України , Верховної Ради України та Вищої ради правосуддя України про 
звільнення з посади суддів Київського районного суду міста Полтави 
Логвинової О.В. 
Доповідає: Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина» 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» -6 

(проект рішення включено до порядку денного) 



(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
  

Зазначив, що профільна депутатська комісія з питань освіти, молоді, 
культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду питань, пов’язаних з 
АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства запропонувала винести на 
розгляд пленарного засдіння ради проект рішення «Про створення тимчасової 
контрольної депутатської комісії з вивчення ситуації, що склалася навколо 
можливого призначеня головним лікарем пологового будинку міста 
Кременчука Климова Володимира». Запропонував кожній фракції надати 
пропозиції відповідно до цього питання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, шо данне питання потрібно було опрацювати зазделегідь та 
надати його до секретаріату. Запропонував профільній депутатській комісії 
розглянути та опрацювати вищезазначене питання та потім подати його на 
розгляд пленарного засідання ради. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозиції про зміну черговості питань. 
Пропозиція депутата міської ради, голови    ВО   «Батьківщина»   

Головача О.Л.: 
«… Просимо додаткове питання «Звернення депутатів Кременчуцької міської 
ради до Президента України, Верховної Ради України та Вищої ради 
правосуддя України про звільнення з посади судді Київського районного суду 
міста Полтави Логвинової О.В.» розглянути першим…» . 

Пропозиція від відділу фізичної культури та спорту: 
«…Першим розглянути питання «Про нагородження почесним знаком 

«За заслуги перед містом»….». 
Запропонував першим розглянути питання «Про нагородження почесним 

знаком «За заслуги перед містом», а другим в порядку денному «Звернення 
депутатів Кременчуцької міської ради до Президента України, Верховної Ради 
України та Вищої ради правосуддя України про звільнення з посади судді 
Київського районного суду міста Полтави Логвинової О.В.» з відповідною 
зміною нумерації в подальшому розгляді питань. 

 
Голосували:  «за» - 19 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» -11 



(пропозиція не  приймається) 
(результати не оголошувались) 

 
Роженко О.А. – депутат міської ради, голова фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що фракція «Рідне місто» пропонує включити до порядку 
денного проект рішення «Про створення тимчасової контрольної депутатської 
комісії з вивчення ситуації, що склалася навколо можливого призначення 
головним лікарем пологового будинку міста Кременчука Климова 
Володимира». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Підкреслив, що проект рішення «Про створення тимчасової контрольної 
депутатської комісії з вивчення ситуації, що склалася навколо можливого 
призначеня головним лікарем пологового будинку міста Кременчука Климова 
Володимира» до секретаріату не надходив. Запропонував підготувати належне 
рішення під час пленарного засідання ради.  
 Озвучив назву проекту рішення. Зазначив, що автором проекту є депутат 
Кременчуцької міської ради від  політичної фракції «Радикальна партія Олега 
Ляшка» Тетяна Сідерка. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що фракція «Поруч» голосувати по проекту рішення «Про 
створення тимчасової контрольної депутатської комісії з вивчення ситуації, що 
склалася навколо можливого призначеня головним лікарем пологового будинку 
міста Кременчука Климова Володимира» не буде. Рекомендував міському 
голові разом з профільним заступником провести переговори з діючим 
головним лікарем пологового будинку та запропонувати йому залишитися на 
посаді. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зауважив, що питання потрібно обговорювати по факту. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування включення проекту рішення «Про створення 
тимчасової контрольної депутатської комісії з вивчення ситуації, що склалася 
навколо можливого призначеня головним лікарем пологового будинку міста 
Кременчука Климова Володимира» до порядку денного. 



Голосували:  «за» -21 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» -7 

(проект рішення включено до порядку денного) 
(поіменне голосування) 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
22). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування  пропозиції про зміну черговості питань. 
  

Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» -8 

(пропозиція приймається) 
 

Проінформував про депутатські запити та заяви, що надійшли до 
секретаріату, запропонував включити їх до порядку денного сесії. 

 
Порядок денний та регламент роботи  

    ХХІV сесії Кременчуцької міської ради: 
 
1. Депутатський запит про вжиття необхідних заходів реагування та приведення 
до належного санітарного стану території колишньої «станції юних 
натуралістів» в м.Кременчуці (вул.Майора Борищака, 4) . 
 
Інформує: Таценюк Д.В. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
(5 хв.)                         
 
2. Депутатський запит щодо заслуховування звіту міського голови з приводу 
обіцяних робочих місць та залучення інвесторів до парку «Центральний» 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)                                    

 
3. Депутатський запит щодо звернення до Міністра внутрішніх справ України 
Авакова Арсена Борисовича, голови Антимонопольного комітету України 
Терентьєва Юрія Олександровича щодо необхідності перевірки прозорості й 
законності проведеної процедури відкритих торгів комунальним підприємством 



«Кременчуцьке підрядне спеціалізоване шляхове ремонтно-будівельне 
управління» 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)                                    
 
4. Заява депутата щодо кричущих проблем в місті Кременчуці та шляхів їх 
вирішення 
 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5хв.) 
 
5. Заява депутата щодо ранкового транспортного колапсу 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)            
 
6. Депутатський запит щодо викладених у заяві кричущих проблем у місті 
Кременчуці та шляхів їх вирішення 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)                                      
  
7. Усний депутатський запит щодо призупинки будівництва газової заправки у 
квт. 278 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.) 
 
8. Інформація депутата щодо виконання завдань, наданих міським головою під 
час сесійних засідань 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від політичної фракції 
(5 хв.)                                    «Об’єднання САМОПОМІЧ» 
 
9. Депутатський запит щодо заборони ПАТ «Кременчукгаз» відключати газове 
постачання цілими стояками у багатоповерхових будинків. 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від політичної фракції 
(5 хв.)                                    «Об’єднання САМОПОМІЧ» 
 
10. Інформація депутата щодо укладання договорів на отримання житлово-
комунальних послуг 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від політичної фракції 
(5 хв.)                                    «Об’єднання САМОПОМІЧ» 



11. Інформація депутата щодо отримання публічної інформації 
 
Інформує: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від політичної фракції 
(5 хв.)                                    «Об’єднання САМОПОМІЧ» 
 
12. Депутатський запит про спрощення схеми оформлення документів на 
здешевлення оздоровчих путівок для дітей працівників підприємств 
 
Інформує : Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(5 хв.) 
 
13. Депутатський запит про ситуацію, що склалася в місті Кременчуці, 
пов’язаною з роботою ломбардів. 
 
Інформує : Кавунник Д.В. – депутат міської ради, голова політичної фракції 
(5 хв.)                                      «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
14.  Усний депутатський запит щодо створення органу місцевого 
самоврядування мікрорайону Ревівка 
 
Інформує : Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний   
(5 хв.)                                         блок» 
                                                    
15. Заява депутата Терещенка Д.Ю. щодо розпорядження міського голови про 
відновлення подачі теплоносія. 
 
Інформує : Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний   
(5 хв.)                                          блок» 
 
16. Про нагородження почесним знаком «За заслуги перед містом» 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
(10 хв.) 
 
17. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Президента 
України, Верховної Ради України та Вищої ради правосуддя України про 
звільнення   з   посади   судді   Київського   районного   суду   міста   Полтави  
Логвинової О.В. 
 
Доповідає: Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції «Батьківщина» 
(10 хв.) 
 
18. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 12.06.2017 № 560, від 12.06.2017 № 561. 
 
Доповідає: Костюк В.М.- начальник відділу бухгалтерського обліку та  



(10 хв.)       звітності –головний бухгалтер виконавчого  
                                            комітету 
Співдоповідач: Воловик М.Л.- начальник КВП «Кременчуцьке міське 
                                                 управління капітального управління», 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
19. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради від 
23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В.- керуючий справами виконкому міської ради 
Співдоповідачі: Печериця Т.В.- начальник Центру надання адміністративних 
(10 хв.)                                          послуг 
                            Сидорок Н.Б.- начальник відділу по роботі з документами 
                            Костюк В.М. - начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                                      звітності –головний бухгалтер виконавчого  
                                                      комітету 
 
20. Про внесення змін до рішення міської ради від 29.11.2016 «Про 
затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів регуляторних 
актів на 2017 рік». 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва, 
(10 хв.)        торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
21. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Шульга О.Ю. – в.о. начальника управління економіки 
(10 хв.) 
 
22. Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Миру» на 2017-2020роки в 
новій редакції. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(10 хв.) 
 
23. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 11 травня 
2017 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2017-2020 
роки в новій редакції та граничної чисельності працівників». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 



(10 хв.) 
 
24. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 02 березня  
2017 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Міський сад» на 2017-2020 роки 
в новій редакції та граничної чисельності працівників». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(10 хв.) 
 
25. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми оздоровлення та 
відпочинку дітей м. Кременчука на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сімʹї, дітей та  
(10 хв.)      молоді 
 
26. Про затвердження Положення та персонального складу комісії 
Кременчуцької міської ради Полтавської області з питань поновлення прав 
реабілітованих громадян в новій редакції. 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
(10 хв.)           населення та питань АТО  
 
27. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2017 рік» 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
(10 хв.)           населення та питань АТО  
 
 28. Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015 «Про 
підпорядкування управлінь праці та соціального захисту населення виконавчих 
комітетів Автозаводської та Крюківської районних рад департаменту праці та 
соціального захисту населення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради». 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
(10 хв.)           населення та питань АТО  
 
29. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх 
сімей,членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 



переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об'єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
(10 хв.)           населення та питань АТО  
 
30. Про виділення коштів на придбання житла, надання житла члену сімʹї 
загиблого в АТО та передачу до комунальної власності територіальної громади 
міста. 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту 
(10 хв.)           населення та питань АТО  
 
31. Про затвердження Програми просування продукції міста Кременчук на 
зовнішні ринки на 2017-2021 роки. 
 
Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП «Кременчуцький 
(10 хв.)                                      Центр міжнародних зв’язків та економічного  
                                                   розвитку міста «Кременчук Інвест» 
 
32. Про затвердження Міської програми сприяння залученню інвестицій та 
розвитку міжнародного співробітництва Кременчука на 2016-2018 роки в новій 
редакції. 
 
Доповідає: Бедрацький П.В. - заступник директора КП «Кременчуцький   
(10 хв.)    Центр міжнародних зв’язків та економічного 
                                                   розвитку  міста «Кременчук Інвест» 
 
33. Про надання згоди на списання майна, яке належить до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
(10 хв.) 
 
34. Про надання згоди на списання нерухомого майна, яке належить до 
комунальної власності територіальної громади міста Кременчука, з балансів 
закладів освіти. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
(10 хв.) 
 
35. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 «Про надання згоди на безоплатне прийняття 
гідротехнічної споруди з державної власності до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука».  
 



Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
(10 хв.) 
 
36. Про затвердження статуту комунального підприємства 
«Кременчукводоканал» Кременчуцької міської ради в новій редакції. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Солодяшкін В.І.– генеральний директор КП «Кременчукводо- 
(10 хв.)           канал» 
 
37. Про затвердження міської Програми забезпечення житлом учасників 
антитерористичної операції та членів їх сімей на 2017-2020 роки у  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Калашник О.В. – в.о. директора КП «Квартирне управління» 
(10 хв.)        Павленко Г.М.- депутат міської ради 
                           Волосов А.Б.- заступник директора Полтавського  
                                                  регіонального управління державної   
                                                  стаціонарної фінансової  установи «Державний  
                                                  фонд сприяння молодіжному житловому бу- 
                                                  дівництву»                                                   
 
38. Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017 року «Про 
затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств 
 м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.) 
 
39. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 29 листопада 2016 року «Про затвердження Програми 
розвитку комунального госпрозрахункового житлово-експлуатаційного 
підприємства «Автозаводське» та забезпечення належного утримання майна 
комунальної власності, що знаходиться на балансі підприємства на 2017-2018 
роки». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Кійло  О.І. – директор КГЖЕП « Автозаводське» 
(10 хв.) 
 
40. Про затвердження  Міської цільової програми облаштування та розвитку 
велосипедної інфраструктури у м. Кременчуці на 2018 рік. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та  



(10 хв.)                                        архітектури 
 
41. Про внесення змін до показників міського бюджету на 2017 рік. 
 
Доповідає: Тєтьоркіна Т.В. – заступник начальника  
(10 хв.)    фінансового управління  
 
42. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
43. Про  надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
44. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
45. Про передачу чи відмову в передачі земельних ділянок у власність 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
46. Про надання, вилучення та  оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Ульянов Р.А. – голова комісії 
Співдоповідач:  Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
47. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 



48. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
49. Про відмову в наданні згоди на поділ та обʹєднання земельних ділянок в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
50. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
51. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
52. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
53. Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
54. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель 
комунальної власності в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
55. Про внесення змін до рішення міської ради від 22 грудня 2016 року «Про 
затвердження міської Програми антитерористичних заходів на 2017 рік». 
 
Доповідає: Кириченко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 



 (10 хв.)                                        ситуацій та цивільного захисту населення  
 
56. Про внесення змін до рішення міської ради від 11 травня 2017 року «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального некомерційного 
медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» на 
2017 рік». 
 
Доповідає: Петращук  Д.О. – начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
57. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
(10 хв.)         фінансового управління 
 
58. Про погодження Інвестиційної програми ПАТ «Полтаваобленерго» на  
2017 рік. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(10 хв.) 
 
59. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо-мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(10 хв.) 
 
60. Про внесення змін до рішення міської ради від 13 червня 2017 року «Про 
надання згоди комунальному підприємству «Кременчуцьке  підрядне 
спеціалізоване шляхове ремонтно-будівельне управління» на отримання 
кредитної лінії». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(10 хв.) 
 
61.  Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів для розміщення 
тимчасових гаражів громадянам пільгової категорії у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
62. Про відмову у внесенні змін до рішення органу місцевого самоврядування в 
м. Кременчуці. 
 



Доповідає: Безверха І.О. –начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
63. Про звільнення окремих категорій осіб від оплати вартості деяких 
адміністративних послуг, які зараховуються до бюджету міста Кременчука. 
 
Доповідає: Печериця Т.В. – начальник Центру надання адміністративних 
(10 хв.)           послуг 
 
64. Про звернення Кременчуцької міської ради до виконуючого обов’язки 
прокурора Кременчуцької міської прокуратури Ольховського Б.В. та 
начальника Кременчуцького відділу поліції ГУНП в Полтавській області 
Коцаря О.М. щодо протиправних дій ПАТ «Кременчукгаз» із встановлення 
(монтажу) загально будинкових вузлів обліку природного газу 
 
Доповідає : Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
(10 хв.) 
 
65.Про створення тимчасової контрольної депутатської комісії з вивчення 
ситуації, що склалася навколо можливого призначеня головним лікарем 
пологового будинку міста Кременчука Климова Володимира. 
 
Доповідає :Сідерка Т.А. – депутат міської ради від політичної фракції   
(10 хв.)        «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
68.Різне. 
(30 хв.) 
 

Голосували: «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Терещенко К.О. та Кальченко О.В. попросили зарахувати їх голоси 
«за», всього «за» - 27). 
 
Малецький В.О. - міський голова  
 

Запропонував час розгляду питань визначати в процесі обговорення в 
залежності від кількості депутатів, які захочуть брати участь у цьому процесі.  
 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 



1. СЛУХАЛИ:   Депутатський запит про вжиття необхідних заходів реагування  
                           та приведення до належного санітарного стану території  
                           колишньої «станції юних натуралістів» в м.Кременчуці  
                           (вул.Майора Борищака, 4). 
                           Інформував: Таценюк Д.В. – депутат міської ради від фракції  
                                                                            «Батьківщина» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:          підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
2. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо заслуховування звіту міського голови  
                           з приводу обіцяних робочих місць та залучення інвесторів до  
                           парку «Центральний». 
                           Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                 позафракційна 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   не підтримувати депутатський запит. 
 
                                      Голосували: «за» - 9 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 18 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «проти», всього 
«проти» - 1). 
 
3. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо звернення до Міністра внутрішніх  
                          справ України Авакова Арсена Борисовича, голови  
                          Антимонопольного комітету України Терентьєва Юрія  
                          Олександровича щодо необхідності перевірки прозорості й  
                          законності проведеної процедури відкритих торгів комунальним  
                          підприємством «Кременчуцьке підрядне спеціалізоване шляхове  
                          ремонтно-будівельне управління». 



                          Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                               позафракційна 
                                              (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   не  підтримувати депутатський запит. 

 
      Голосували: «за» - 11 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 15 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
12). 

 
4. СЛУХАЛИ:  Заява депутата щодо кричущих проблем в місті Кременчуці та  
                           шляхів їх вирішення. 
                           Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                позафракційна 

(заяву зачитано) 
 

5. СЛУХАЛИ: Заява депутата щодо ранкового транспортного колапсу. 
                          Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                               позафракційна 

(заяву зачитано) 
 
6. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо викладених у заяві кричущих проблем  
                          у місті Кременчуці та шляхів їх вирішення. 
                          Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                               позафракційна 

  (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит . 
 

Голосували:         «за» - 4 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 20 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
5). 

(Під час голосування депутат Плескун О.В. був відсутній у сесійній залі). 



7.СЛУХАЛИ:  Усний депутатський запит щодо призупинки будівництва газової  
                           заправки у квт. 278. 
                           Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,   
                                                                                позафракційна 

(депутатський запит заслухано) 
 
ВИРІШИЛИ: не  підтримувати депутатський запит . 
 

Голосували:         «за» - 10 
«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 14 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос як такий, що 
утримався, та Терещенко Д.Ю. попросив зарахувати його голос «за», всього 
«за» - «11», «утрималось» - 2). 
 
8.СЛУХАЛИ:   Інформація депутата щодо виконання завдань, наданих міським  
                           головою під час сесійних засідань. 
                           Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від  
                                                                              політичної фракції «Об’єднання  
                                                                               САМОПОМІЧ» 

(інформацію заслухано) 
 
9. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо заборони ПАТ «Кременчукгаз»  
                          відключати газове постачання цілими стояками у   
                          багатоповерхових будинків. 
                          Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від             
                                                                              політичної фракції  «Об’єднання  
                                                                               САМОПОМІЧ» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:         «за» - 17 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати      Піддубна О.М.,   Гордєєва В.Я.,    Порицький М.М., Плескун 
О.В.,  Лозовик Д.Б., Кальченко О.В. попросили зарахувати їх голоси «за», 
всього «за» - 23).                                        
 



10. СЛУХАЛИ:  Інформація депутата щодо укладання договорів на отримання  
                             житлово-комунальних послуг. 
                             Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від п                       
                                                                                 політичної фракції «Об’єднання  
                                                                                 САМОПОМІЧ» 

(інформацію заслухано) 
 
11. СЛУХАЛИ:  Інформація депутата щодо отримання публічної інформації. 
                            Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від           
                                                                                політичної фракції «Об’єднання  
                                                                                 САМОПОМІЧ» 

(інформацію заслухано) 
 
12. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про спрощення схеми оформлення  
                             документів на здешевлення оздоровчих путівок для дітей  
                             працівників підприємств. 
                             Інформувала : Головко В.Д. – депутат міської ради від фракції   
                                                                                «Рідне місто»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   не підтримувати  депутатський запит. 

 
Голосували:         «за» - 18 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Терещенко К.О., Котляренко Л.Г., Яцина О.О. попросили 
зарахувати їх голоси «за», всього «за» -21). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Після заслуховування запиту депутата Головко В.Д. надав протокольне 
доручення профільному заступнику міського голови та начальнику управління 
у справах сім’ї, детей та молоді: 

- для задоволення потреб замовників  внести зміни до діючого Положення 
обласної ради щодо порядку оздоровлення і відшкодування часткової вартості 
путівок, а саме: максимально спростити  механізм відшкодування вартості 
путівок. 
 
13.СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про ситуацію, що склалася в місті  
                            Кременчуці, пов’язаною з роботою ломбардів. 
                            Інформував : Кавунник Д.В. – депутат міської ради, голова  



                                                                                 політичної фракції «Радикальна  
                                                                                 партія Олега Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 

 
Голосували:         «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
28). 
 
14.СЛУХАЛИ:   Усний депутатський запит щодо створення органу місцевого  
                             самоврядування мікрорайону Ревівка. 
                             Інформував : Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від  
                                                                                     фракції «Опозиційний  блок» 

(депутатський запит заслухано) 
 

ВИРІШИЛИ:    не підтримувати  депутатський запит . 
 

Голосували:         «за» - 12 
«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
13). 
 
15.СЛУХАЛИ:   Заява депутата Терещенка Д.Ю. щодо розпорядження міського  
                             голови про відновлення подачі теплоносія. 
                             Інформував : Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від  
                                                                                     фракції «Опозиційний  блок» 

(заяву заслухано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
14.00 год.  
 

Голосували: «за» - 25 
  «утрималось» - 0 



  «проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(процедурне рішення прийнято) 
 

Оголошено перерву до 14.00 год.  
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі та здійснити 
сигнальну реєстрацію. Зареєструвалося 23 депутата. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 

Після реєстрації до зали заходили та виходили із зали депутати.  
 
16.СЛУХАЛИ:  Про нагородження почесним знаком «За заслуги перед містом». 
                            Доповідач: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури   
                                                                      і спорту 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Кальченко О.В. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
24). 
 
17.СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до  
                            Президента України, Верховної Ради України та Вищої ради 
                            правосуддя України про звільнення з посади судді Київського  
                            районного суду міста Полтави Логвинової О.В. 
                            Доповідач: Головач О.Л. – депутат міської ради, голова фракції    
                                                                          «Батьківщина» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 3 
(поіменне голосування) 

 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна   
  

Зазначила, що доповідач опирається на ст. 26 Закону України «Про 
місцеве самоврядування в Україні» (тезисно зачитала статтю Закону). 

Підкреслила, що в ст. 26 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні» не зазначено, що депутат має право впливати на судову владу. 
Зауважила, що судова влада є незалежною гілкою влади.  
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина»  
 
 Зазначив, що підтримує проект рішення. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради, голова фракції «Рідне місто»  
( з місця) 
 
 Зауважив, що в даному питанні потрібно детально розбиратися. 
Наголосив, що розібратися в даному питанні повинна вищевизначена інстанція. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» -23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Терещенко К.О попросив зарахувати його голос як такий, що 
утримався, та Почтовюк А.Б. попросив   зарахувати     його голос «за»,       
всього      «за» - 24,      « утрималось» -1).  
 
18.СЛУХАЛИ:  Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької  
                            міської ради Полтавської області від 12.06.2017 № 560, від  
                            12.06.2017 № 561. 
                            Доповідач: Костюк В.М.- начальник відділу бухгалтерського  
                                                                        обліку та  звітності –головний        
                                                                        бухгалтер виконавчого  
                                                                        комітету 
                             Співдоповідач: Воловик М.Л.- начальник КВП «Кременчуцьке  
                                                                               міське управління капітального   
                                                                               управління» 
                             Доповідач: Бутенко К.В. –   в.о. начальника УЖКГ 



(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
26). 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Озвучив технічну правку: 

«…На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради прийняті 
рішення з послідуючим затвердженням на сесії: 

- від 21.06.2017 № 599 «Про внесення змін до міського бюджету на 2017 
рік», 

- від 04.07.2017 № 647 «Про внесення змін до рішення виконавчого  
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області від 12.06.2017 № 560 
«Про перерозподіл бюджетних асигнувань, затверджених в міському бюджеті 
м. Кременчука на 2017 рік…». 
 

В ході обговорення технічної правки депутати Кременчуцької ради 
запитували питання щодо змін в міському бюджеті. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Запропонував розглядати рішення виконавчого комітету на засіданнях 
профільних постійних депутатських комісій. Закликав не голосувати по даному 
проетку рішення, а обговорити це питання на засіданнях комісій. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційни блок» 
(з місця) 
  
 Зауважив, що перерозподіл бюджетних коштів не є раціональним. 
Зазначив, що перед прийманням рішення потрібно радитись з депутатським 
корпусом. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Прокоментував ситуацію, яка стосується боргів міста перед 
підприємствами міста. 
 Поставив технічну правку на голосування.  
  

Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
23). 

 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Озвучив технічну правку: 
«…На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 

10.07.2017 року прийнято рішення з послідуючим затвердженням на сесії: 
- від 10.07.2017 № 667 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань, 
затверджених в міському бюджеті м. Кременчука на 2017 рік по галузі 
«Житлово – комунальне господарство…». 

 
Голосували:  «за» - 23 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
24). 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок , як  

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
24). 

 
19.СЛУХАЛИ:   Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  
                             міської ради від 23.12.2015 «Про затвердження структури та  



                             граничної чисельності виконавчих органів Кременчуцької  
                             міської ради VII скликання». 
                             Доповідач: Шаповалов Р.В.- керуючий справами виконкому  
                                                                               міської ради 
                             Співдоповідачі: Печериця Т.В.- начальник Центру надання   
                                                                                     адміністративних  послуг 
                             Сидорок Н.Б.- начальник відділу по роботі з документами 
                             Костюк В.М. - начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                                       звітності –головний бухгалтер виконавчого  
                                                       комітету 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
30). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…У зв'язку зі збільшенням обсягів робіт, пов'язаних з постійними 
змінами в чинному законодавстві з надання пільг, нарахування та виплати 
різних видів соціальних допомог, компенсацій, субсидій на житлово-
комунальні послуги значно збільшилось навантаження на працівників 
управлінь соціального захисту населення. 

Особливо збільшилось навантаження протягом останніх трьох років, коли 
різко зросла кількість звернень громадян на призначення житлових субсидій за 
спрощеним порядком, що призвело до значного збільшення отримувачів 
субсидій. 

У зв'язку з постійним підвищенням тарифів на оплату житлово-
комунальних послуг, питання призначення субсидій перебуває на особливому 
контролі і розглядається комплексно, не тільки як вид соціальної допомоги, а як 
засіб недопущення зниження рівня соціального захисту населення під час 
оплати житлово-комунальних послуг. 

Якщо станом на 01.01.2014 в місті було 9,1 тис. отримувачів субсидії, то 
станом на 01.01.2017 - близько 65 тис. сімей. З травня проводиться 
перепризначення субсидій на новий період по всіх одержувачах, для чого 
працівниками управлінь, без звернення громадян, збирається інформація про 



доходи всіх одержувачів субсидій та членів їх сімей, інформація про доходи, 
про склад сім'ї та інші документи. З травня поточного року запроваджена 
монетизація субсидій в частині економії електроенергії та газу на опалення 
житлових приміщень. В місті близько 3 тис. одержувачів субсидій має право 
отримати зекономлені кошти. Для цього управління повинні провести звірки з 
підприємствами - надавачами послуг з опалення житла, повідомити кожного 
громадянина, прийняти від них заяви, провести призначення та виплату 
зекономлених коштів. 

Принципово змінився порядок призначення субсидій особам, що мають 
борги. Таких в місті більше 10 тис. сімей. Кожній сім'ї працівники управління 
повинні направити повідомлення та прийняти в них підтвердження про сплату 
або реструктуризацію боргу, а потім повернутись на два місяці і призначити 
субсидію з травня. У разі, коли боржники не вирішили питання щодо 
погашення боргу протягом двох місяців, управління, після отримання певних 
документів, повинно буде провести призначення за новою заявою. 

Крім того, відбулись значні зміни у законодавстві, що регламентує інші 
напрямки роботи управлінь: 

- запроваджено надання пільг з урахуванням доходів, що потребує 
проведення щорічних розрахунків для визначення права на пільги;  

- принципово змінився порядок забезпечення «чорнобильців» та інвалідів 
санаторно-курортними путівками. Якщо до цього часу спеціалісти управлінь 
лише брали на облік та видавали отримані від обласного департаменту путівки, 
то зараз крім постановки на облік спеціалісти управління повинні опитати 
бажаючих оздоровитися, щоб визначити санаторії, узгодити з санаторієм 
можливість прийняти на оздоровлення наших інвалідів, укласти тристоронні 
договори та провести закупівлі; 

-   з 2014 року управління займаються обліком та призначенням допомог 
внутрішньо переміщеним особам, яких в місті близько 4 тис. осіб. 
Законодавство вимагає проведення що півроку перевірки факту проживання за 
відповідними адресами, перепризначення допомог щопівроку тощо. Отже, 
навантаження на працівників управлінь соціального захисту населення 
постійно зростає. 

Навантаження на працівників управлінь соцзахисту в м. Кременчуці 
найбільше серед міських управлінь, і майже найбільше в області (інформація 
Департаменту соціального захисту населення Полтавської 
облдержадміністрації додається). 

Навантаження на одного працівника Автозаводського і Крюківського 
УСЗН складає відповідно 1399 і 1391 одержувачів усіх видів соціальних 
допомог, компенсацій, пільг тощо при середньому по області - 1070 і 
середньому по міських управліннях - 918. 

Наразі назріла термінова потреба у додатковій чисельності працівників 
для управлінь соціального захисту населення Автозаводського та Крюківського 
районів міста Кременчука, у зв’язку з чим пропонується внести додатково 
наступні зміни: 

1. В підпункті 1.1. проекту рішення замість слів «…691 штатних одиниць» 
читати «…709 штатних одиниць». 

2. Включити пункт наступного змісту: 



Пункт 5 додатку 1 викласти в редакції: «Департамент соціального захисту 
населення та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області – 194,5 штатних одиниць». 

Внести зміни до рішення міської ради від 27 вересня 2016 року «Про 
внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015 «Про підпорядкування 
управлінь праці та соціального захисту населення виконавчих комітетів 
Автозаводської та Крюківської районних рад департаменту праці та 
соціального захисту населення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради», а саме: в додатку 4 рішення замість «Управління соціального захисту 
населення Автозаводського району департаменту соціального захисту 
населення та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області (чисельність працівників - 88)» читати «…чисельність 
працівників - 99)», «Управління соціального захисту населення Крюківського 
району департаменту соціального захисту населення та питань АТО 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
(чисельність працівників – 62)» читати «…чисельність працівників – 69…».  
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(технічна правка підтримана) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.: 

«…Керуючись Законом України «Про статус депутатів місцевих рад» ст. 
19 ( п. 2,пп..4: «Депутат місцевої ради має право: вносити пропозиції і 
зауваження до порядку денного засідань ради та її органів, порядку розгляду 
обговорюванних питань та їх суті»): 

питання 2: «Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької 
міської ради від 23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної 
чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII скликання». 

Пропозиція : збільшення штатів провести за рахунок внутрішніх резервів 
кадрів, тобто за рахунок внутрішнього перемішення шляхом переведення з 
однієї посади на іншу у відповідні підрозділи. 

Відпрацювати варіант переведення за рахунок працівників контакт – 
центру Автозаводської та Крюківської адміністрації…». 

(пропозиція на голосування не ставилась) 
 

Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 



 Прокоментувала свою пропозицію. 
  
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що збільшення штатів  потрібно провести за рахунок 
внутрішніх резервів кадрів. Запропонував, на наступних засіданнях постійних 
депутатський комісій заслухати звіт по роботі з населенням контакт – центрів 
та працівників з благоустрою Автозаводської та Крюківської адміністрацій з 
вичерпною інформацією по прийнятим заявам та рішенням по ним. 
 
Плескун О.В. - депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Підтримав пропозицію Терещенко К.О. щодо заслуховування звітів від 
працівників по роботі з населенням контакт – центрів та працівників з 
благоустрою Автозаводської та Крюківської адміністрацій. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування проект рішення в цілому: 
 

Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 (поіменне голосування) 
(рішення не прийнято) 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «проти», депутат 
Таценюк В.Д. попросив зарахувати його голос «за», депутат Порицький М.М. 
попросив зняти його голос «за» і зарахувати його як такий, що утримався. 
Всього «за» - 21, «утрималось» - 3, «проти» -1). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію повернутися до голосування за 
прийняття рішення в цілому. 
 

Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 9 

(пропозиція приймається) 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, з урахуванням технічної правки як  
    рішення міської ради (додається). 

 
                   Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос як такий, що 
утримався, всього «утрималось» - 2). 
 
20.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 29.11.2016 «Про  
                            затвердження Плану роботи міської ради з підготовки проектів  
                            регуляторних актів на 2017 рік». 
                            Доповідач: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку  
                                                                         підприємництва,торгівлі, побуту та  
                                                                         регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
28). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Внести до проекту рішення міської ради «Про внесення змін до 
рішення міської ради від 29.11.2016 «Про затвердження Плану роботи міської 
ради з підготовки проектів регуляторних актів на 2017 рік» наступну правку: 
№ 
п/п 

 
Назва проекту 

 
Ціль прийняття 

Період 
підго-
товки 
проекту 

Найменування 
розробника 
проекту  

10 Про затвердження 
внесення змін до плану 
зонування території 

З метою регулювання 
планування та 
забудови території 

III квар-тал 
2017 року  

Управління 
містобудування та 
архітектури 



(зонінгу) міста Кременчука міста з урахуванням 
державних, 
громадських та 
приватних інтересів, 
створення сприятливих 
умов для залучення 
інвестицій. 
 

…». 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(технічна правка підтримана) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив свою особисту точку зору стосовно технічної правки та плану 
території міста Кременчука. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Підтримала позицію депутата Терещенко Д.Ю. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
23). 
 
21.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  
                            міської ради Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про  
                            затвердження програми економічного і соціального розвитку м.  
                            Кременчука на 2017 рік». 
                            Доповідач: Шульга О.Ю.–в.о.начальника управління економіки 

(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…Управління економіки за погодженням з постійною депутатською 

комісією з питань бюджету, фінансів та соціально-економічного розвитку  
прохає внести зміни та доповнення до таблиці «Розподіл коштів бюджету 
розвитку за рахунок залишку коштів на 01.01.2017 та перевиконання бюджету 
міста по підсумках роботи за І квартал 2017 року», а саме: 

- в пункт 8 розділ 3 додати «Придбання основних засобів для КП КПС 
ШРБУ за рахунок кредитних коштів 5 000,0 тис.грн.»; 

- в пункті 8   в розділі  3 «Разом»  замість цифр «8 799,96 тис.грн.» читати  
«13 799,96 тис.грн.»; 

- в таблиці в розділі 3 «Всього» замість цифр «27 030,76 тис.грн.» читати       
«32030,76 тис. грн…». 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 
 
 Запитала, яке саме рухоме чи нерухоме майно закладається?  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що це є кредит на купівлю  основних фондів для КП «ШРБУ» - 
це купівля техніки, за    допомогою     якої,    будуть    ремонтуватися   дороги   
м. Кременчука. Об’єктом застави будуть визначені ті матеріальні цінності, 
основні фонди, які прийме банк в разі підписання кредитної угоди.  
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Ставив питання міському голові, що стосуються додатку до проекту 
рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав роз’яснення депутату Порицькому М.М. 



(До сесійної зали зайшов інвалід, учасник АТО та Митрофанова І.) 
 
Довгорук Максим – інвалід, учасник АТО 
 
 Висловив свою точку зору  щодо можливого  призначення головним 
лікарем пологового будинку міста Кременчука Климова Володимира. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування технічну правку. 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(технічна правка підтримана) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
ВИРІШИЛИ:    прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як   
                           рішення міської ради(додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
28). 
 
22. СЛУХАЛИ: Про затвердження Комплексної програми утримання та  
                            розвитку комунального закладу культури і відпочинку «Парк  
                            Миру» на 2017-2020роки в новій редакції. 
                            Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і  
                                                                                туризму 

   (доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.: 

«… Керуючись Законом України «Про статус депутатів місцевих рад» ст. 
19,п.2,пп.4 « Депутат місцевої ради має право: вносити пропозиції і зауваження 



до порядку денного засідань ради та її органів, порядку розгляду 
обговорюванних питань та їх суті»: 
 Питання 5: «Про затвердження Комплексної програми утримання та 
розвитку комунального закладу культури і відпочинку «Парк Миру» на 2017-
2020роки в новій редакції». 
 Пропозиція: Об’єднати комунальні підприємства, створені під кожен парк 
міста Кременчука (КП «Парк Миру», КП «Парк Крюківський» та КП «Міський 
сад») в єдине комунальне підприємство з метою уникнення зайвих витрат 
бюджетних коштів на утримання дирекцій комунальних закладів (директорів, 
заступників директорів та штату працівників), які закріплюються за кожним 
новоствореним до парків міста комунальним підприємством. 

Проект рішення про об’єднання створених комунальних підприємств у 
кожному парку (КП «Парк Миру», КП «Парк Крюківський» та КП «Міський 
сад») підготувати як проект рішення та винести на розгляд наступної сесії. 

Обґрунтування: вважаю недоцільним фінансування декількох дирекцій 
комунальних закладів, створених під кожен парк міста Кременчука, адже в 
Кременчуці багато більш нагальних проблем (наприклад, відсутність 
постачання гарячої води на Раківці тощо)…». 

(пропозиція на голосування не ставилась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що депутат міської ради може підготувати відповідний проект 
рішення самостійно та винести його на розгляд сесії.  
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
 
 Зазначила, що пропозицію відповідно до законодавства потрібно 
поставити на голосування. 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:          «за» - 26 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
23. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
                              11 травня 2017 року «Про затвердження Комплексної  
                              програми утримання та розвитку комунального закладу  
                              культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2017-2020 роки  



                              в новій редакції та граничної чисельності працівників». 
                              Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури   
                                                                                  і туризму 

 (доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:          «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
28). 
 
24. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
                              02 березня  2017 року «Про затвердження Комплексної  
                              програми утримання та розвитку комунального закладу  
                              культури і відпочинку «Міський сад» на 2017-2020 роки в  
                              новій редакції та граничної чисельності працівників». 
                              Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури  

  і туризму 
 (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:          «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
28). 
 
25. СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                               Полтавської області від 22 грудня 2015 року «Про  
                               затвердження Програми оздоровлення та відпочинку дітей  

м. Кременчука на 2016-2020 роки». 
                               Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у      
                                                                                   справах сімʹї, дітей та  молоді 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 



Голосували:          «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
26. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення та персонального складу  
                              комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області з  
                              питань поновлення прав реабілітованих громадян в новій  
                              редакції. 
                              Доповідач: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту  
                                                                               соціального захисту населення та  
                                                                               питань АТО  

(доповідь не заслуховувувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
27.СЛУХАЛИ:    Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                              Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про  
                              затвердження Програми соціального забезпечення та  
                              соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на  
                              2017 рік». 
                              Доповідач: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту   
                                                                                соціального захисту населення та  
                                                                               питань АТО 
                                                (доповідь не заслуховувувалась) 
      
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
28). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…1. Враховуючи заяву чемпіона Паралімпійських ігор Ємельянова 
Сергія Олександровича та лист відділу з фізичної культури і спорту 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
05.05.2017 щодо зміни призначення платежу з придбання квартири на 
придбання легкового автомобіля, пропонується до Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2017 рік» додати новий захід та в Рішення додати пункт 1.7. наступної редакції: 
 1.7. Пункт 15. «Придбання чемпіону Паралімпійських ігор – мешканцю 
м.Кременчука Ємельянову Сергію Олександровичу легкового автомобіля» 
розділу ІІ. «Соціальний захист ветеранів всіх категорій, інвалідів та осіб з 
обмеженими фізичними можливостями» Програми соціального забезпечення та 
соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2017 рік викласти в 
наступній редакції (додаток 6). 

2. На підставі внесених змін, Пункт 8 Паспорта Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2017 рік викласти у такій редакції:   

«8. Прогнозні обсяги та джерела фінансування: міський бюджет 
47 061,072  тис. грн.». 

3. Викласти у новій редакції Зведений кошторис Програми соціального 
забезпечення та соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 
2017 рік (додаток 5)….». 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(технічна правка підтримана) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
29). 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахування технічної правки, як  

     рішення міської ради (додається). 
 



                   Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
28). 
 
28.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015 «Про  
                           підпорядкування управлінь праці та соціального захисту  
                           населення виконавчих комітетів Автозаводської та Крюківської  
                           районних рад департаменту праці та соціального захисту  
                           населення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради». 
                           Доповідач: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту  
                           соціального захисту населення та питань АТО    
                                                (доповідь не заслуховувувалась) 
 
Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту населення та  
(з місця)               питань АТО   
 
 Ознайомила присутніх зі змінами до рішення міської ради від 23.12.2015 
«Про  підпорядкування управлінь праці та соціального захисту населення 
виконавчих комітетів Автозаводської та Крюківської районних рад 
департаменту праці та соціального захисту населення виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради». 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 
 



 Зазначила, що в даному проекті рішення пропонується створити відділ 
контрою та аудиту за рахунок внутрішнього резерву. Запитала, скільки людей 
буде у відділі і кому вони будуть підпорядковані? 
 
Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального захисту населення та 
(з місця)                питань АТО   
 
 Зазначила, що  відділ контрою та аудиту буде налічувати дві особи і буде 
складатися з працівників департаменту соціального захисту населення та 
питань АТО. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Запитав у міського голови, чому виник борг за відшкодування пільгового 
проїзду  окремих категорій громадян? 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав доручення в.о. директора департаменту соціального захисту 
населення та питань АТО Доценко М.М.: 
- підготувати довідку про стан пасажирських перевезень пільгової категорії 
громадян з урахуванням відшкодування вартості проїзду цієї категорії 
громадян. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(технічна правка підтримана) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
30). 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, з урахування технічної правки, як  

    рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 



(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
31). 
 
29.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської  
                           комплексної програми соціальної підтримки учасників  
                           антитерористичної операції, членів їх сімей,членів сімей  
                           загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо  
                           переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і  
                           волонтерських об'єднань на 2017 рік». 
                            Доповідач: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту         
                                                                             соціального захисту населення 
                                                                              та питань АТО  
                                                (доповідь не заслуховувувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
32). 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив технічну правку: 

«…1. Враховуючи збільшення асигнувань з міського бюджету на 
50 000,00 грн. виникла необхідність доповнити пунктом 3 «Співфінансова 
підтримка громадських організацій для реабілітації та адаптації учасників АТО 
та членів їх сімей» розділу ІІ «Фінансова підтримка діяльності громадських та 
волонтерських об’єднань міста.» Міської комплексної програми соціальної 
підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей 
загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб 
та фінансової підтримки громадських і волонтерських об’єднань на 2017 рік – 
додаток 4. 

 
2. З метою сприяння вирішенню житлових проблем, підвищення 

соціального захисту та адаптації учасників АТО та членів їх сімей в                          
м.Кременчуці та виділення коштів з міського бюджету в сумі                                                             



470000,00 (чотириста сімдесят тисяч) грн. 00 копійок на придбання квартири 
для забезпечення житлових умов сім’ї загиблого учасника АТО Феня Олега 
Леонідовича – громадянки Фень Лідії Олександрівни., так як її дочка – Фень 
Ангеліна Олегівна є членом сім’ї загиблого, необхідно доповнити розділ І 
«Соціальна підтримка та соціальний захист учасників АТО, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників АТО та внутрішньо переміщених осіб» 
пунктом 13 « Виділення коштів на придбання житла члену сім’ї загиблого 
(померлого) учасника АТО» - додаток 3. 

 
3. На підставі внесених змін, пункт 8 Паспорта Міської комплексної 

програми соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх 
сімей, членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік викласти у такій редакції:  

«8. Прогнозні обсяги та джерела фінансування: міський бюджет                              
7 940,203 тис. грн.». 

 
3. Викласти Зведений кошторис Міської комплексної програми 

соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік в новій редакції (додаток 2)…». 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(технічна правка підтримана) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
32). 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Запитав про фінансову підтримку громадських  та волонтерських 
об’єднань для здійснення волонтерської діяльності в зоні АТО – 120 тис. грн., а 
саме: хто буде отримувати ці кошти. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Надав вичерпну інформацію щодо фінансової підтримки громадських 
та волонтерських об’єднань.  
 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахування технічної правки, як  
    рішення міської ради (додається). 

 
                   Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Терещенко К.О., Погрібний С.М., Кальченко О.В., Піддубна О.М. 
попросили зарахувати їх голоси «за», всього «за» - 28). 
 
30.СЛУХАЛИ: Про виділення коштів на придбання житла, надання житла   
                               члену сімʹї загиблого в АТО та передачу до комунальної  
                               власності територіальної громади міста. 
                               Доповідач: Доценко М.М. – в.о. директора департаменту  
                                                                               соціального захисту   населення  
                                                                               та питань АТО  

(доповідь не заслуховувувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Терещенко К.О. та Піддубна О.М. попросили зарахувати їх голоси 
«за», всього «за» - 26). 
 
31.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми просування продукції міста  
                           Кременчук на зовнішні ринки на 2017-2021 роки. 
                           Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП   
                                                                             «Кременчуцький Центр  
                                                                              міжнародних зв’язків та  
                                                                              економічного розвитку міста  
                                                                             «Кременчук Інвест» 

(доповідь не заслуховувувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27). 
 
32.СЛУХАЛИ: Про затвердження Міської програми сприяння залученню  
                           інвестицій та розвитку міжнародного співробітництва  
                           Кременчука на 2016-2018 роки в новій редакції. 
                           Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП   
                                                                             «Кременчуцький Центр  
                                                                              міжнародних зв’язків та  
                                                                              економічного розвитку міста  
                                                                             «Кременчук Інвест» 

(доповідь не заслуховувувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
26). 
 
33.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на списання майна, яке належить до  
                           комунальної власності територіальної громади міста  
                           Кременчука. 
                           Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського  
                                                                                  майна 

(доповідь не заслуховувувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Терещенко К.О. та Котляренко Л.Г. попросили зарахувати їх 
голоси «за», всього «за» - 29). 



34.СЛУХАЛИ: Про надання згоди на списання нерухомого майна, яке належить  
                           до комунальної власності територіальної громади міста  
                           Кременчука, з балансів закладів освіти. 
                           Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського  
                                                                           майна 

(доповідь не заслуховувувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
29). 
 
35.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 22 грудня 2016 «Про надання згоди на 
безоплатне прийняття гідротехнічної споруди з державної 
власності до комунальної власності територіальної громади 
міста Кременчука».  
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 23 

«утрималось» - 1 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 6 
 

 (У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 24). 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця)  
 
 Повідомив про дискусію з цього питання на засіданні комісії, зазначив на 
бажанні знати, яким буде навантаження на бюджет у разі прийняття рішення. 
Зауважив, яка попередня робота була проведена для отримання додаткових 



коштів з державного бюджету для проведення ремонтних робіт, щоб потім 
забрати цю стінку. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Звернувся до присутніх з приводу стану, в якому перебуває зараз підпірна 
стінка в парку «Придніпровському». Зазначив на систематичному підмиванні 
річкою Дніпро цієї стінки та наголосив на її стані в районі ресторану «Чотири 
сезони». Для того, щоб прибирати, навіть, територію цієї дамби, ми повинні 
мати на це відповідне право. Зараз ця споруда перебувала на балансі 
Дніпродзержинського управління водних ресурсів, яке недофінансовується по 
всій Україні і не може в належному стані утримувати, навіть, свої водовідвідні 
канали і станції перекачки. 

(Міський голова нагадав про прибирання у минулому дамби членами 
Молодіжного Парламенту Кременчука) 

 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця)  
 
 Висловив свою позицію щодо голосування цього питання. Запропонував 
підготувати рішення та звернутись до Прем’єр-міністра відносно цього питання 
та до депутата Верховної Ради Шаповалова Ю.А. для сприяння виділення 
коштів на рівні уряду.  
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця)  
  
 Подякував Молодіжному Парламенту Кременчука за добру справу в ті 
роки. Висловив свою позицію щодо категорично неможливого прийняття на 
баланс підпірної стінки. Підтримав пропозицію Іваняна Г.М. щодо інших 
варіантів вирішення цього питання. Зазначив, що дана територія є територією 
парку «Придніпровського», у свій час за нею доглядали наші підприємства. 
Зазначив, що це – стратегічно неправильне рішення. 
  
Піддубна О.М. - депутат міської ради, позафракційна 
(з місця)  
 
 Пояснила свою позицію щодо голосування «проти». Зазначила, що проект 
рішення – це виключно ініціатива міської ради. Вважала, що воно політичне, та 
висловила свою думку щодо Молодіжного Парламенту Кременчука та депутата 
Верховної Ради Шаповалова Ю.А. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Зауважив на проведеній декомунізації: Дніпродзержинське водосховище 
стало Кам’янським. Нагадав, що цим рішенням вносимо зміни (до вже 
існуючого рішення). 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП  
(з місця)  
 
 Висловив свою думку щодо взяття цієї стінки на баланс, зазначив, що це 
будуть кошти не міського, а екологічного бюджету. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(з місця)  
 
 Зауважив, що на кременчуцькій території знаходяться об’єкти, що 
підпорядковані Дніпродзержинському (Кам’янському) управлінню водних 
ресурсів, зазначив на кількості цих об’єктів у м.Кременчуці (більше 10-ти), 
проблемах щодо ремонту з боку зазначеного управління, навів приклади 
придбання техніки. Зазначив на нових раціональних формах використання 
екологічного фонду на конкретні об’єкти. Висловив думку щодо підтримки 
цього проекту. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця)  
 
 Підтримав  голову бюджетної комісії Плескуна О.В., зазначивши, що 
якщо ми приймаємо таку стратегічну споруду, то цифри витрат бюджету 
повинні бути хоча б на перші 5-10 років. Зауважив, що згоду на прийняття цієї 
споруди ми вже надали, а зараз уточнюємо. Звернув увагу, що при розподілі 
бюджету ми виділяємо фінанси на СБУ, Національну гвардію, Міністерство 
оборони і т.д. – ми фінансуємо державні програми, при цьому сотні-мільярди 
розкрадаються в межах країни, відмовляючи нагальним міським програмам, 
повинні дивитись, куди виділяємо кошти. Запропонував перш за все направляти 
кошти на потреби громади і звертати на це увагу центральної влади, бо ми є 
донором державного бюджету, та надавати вказівки з цього приводу народним 
депутатам. 
 
Кавунник Д.В. - депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)  «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Проінформував про розгляд зазначеного питання на бюджетній комісії. 
Повідомив про подібну ситуацію в різних містах. Закликав до приведення цього 
місця в належний стан та від імені фракції підтримав це питання. 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 



                   Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 26). 
 

Міський голова прокоментував (до Плескуна О.В.), що сума 
фінансування може бути після того, як буде проведена експертиза і складено 
кошторис. 

(Пояснення в.о. начальника управління міського майна Щербіни О.О. з залу, 
без мікрофона) 

 
36. СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального підприємства  

«Кременчукводоканал» Кременчуцької міської ради в новій 
редакції. 
Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Солодяшкін В.І.– генеральний директор  

        КП «Кременчукводоканал» 
 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:          «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 
 
37. СЛУХАЛИ:   Про затвердження міської Програми забезпечення житлом  

учасників антитерористичної операції та членів їх сімей на 
2017-2020 роки у м. Кременчуці. 
Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Калашник О.В. – в.о. директора КП  

«Квартирне управління» 
                                     Павленко Г.М.- депутат міської ради 
                                      Волосов А.Б.- заступник директора 

Полтавського регіонального 
управління державної 
стаціонарної фінансової 



установи «Державний Фонд 
сприяння молодіжному 
житловому будівництву» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували:          «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 27). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
 «В додатку 2 розділу 7 «Система управління та контролю за ходом 
Програми» у 6 абзаці замість слів «…на 2016-2017 роки у м.Кременчук…» 
читати «…на 2017-2020 роки у м.Кременчук…» і далі за текстом. 

 
Голосували:          «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що є доповнення, яке надійшло через секретаріат: 
 «Заступник директора Полтавського регіонального управління державної 
стаціонарної фінансової установи «Державний Фонд сприяння молодіжному 
житловому будівництву Волосов А.Б., в.о. директора департаменту соціального 
захисту населення та питань АТО Доценко М.М., заступник директора КП 
«Квартирне управління» Новік І.В. пропонують в додатку № 4 до рішення 
Кременчуцької міської ради п.9 доповнити абзацом наступного змісту: «Списки 
громадян формуються з урахуванням дати взяття на квартирний облік при 
виконавчому комітеті Кременчуцької міської ради. Потенційні учасники 
програми повідомляються про участь в програмі шляхом вручення 



департаментом соціального захисту населення та питань АТО виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області письмового 
повідомлення. У разі відмови, громадянин подає до департаменту соціального 
захисту населення та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області письмову заяву про відмову від участі в програмі. 
Якщо заява про відмову не надійшла  до департаменту соціального захисту 
населення та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області впродовж 10-денного терміну з дня отримання 
повідомлення, особа вважається такою, що відмовилась». 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Надав пояснення щодо доповнення до проекту рішення, пояснив 
процедуру. 
 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст, голова ГО «Автомайдан Кременчук» 
(у порядку виключення, як члену робочої групи) 
 
 Підтримав пропозицію, запропонував запровадити письмову відмову 
учасника від участі в програмі. Звернувся до АТО-вців не поспішати 
включатися в цю програму, зазначивши на очікування державної програми. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування зачитану раніше технічну правку. 
  

Голосували:          «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 30). 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця)  
 
 Звернувся до міського голови та в.о.директора департаменту соціального 
захисту населення та питань АТО про допомогу сім’ї Олександра Поросюка, 
який загинув під Волновахою, де круглою сиротою залишилась дівчинка. 
Просив подумати над цим. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Проінформував про можливість цієї дитини у повнолітньому віці стати на 
чергу і отримати житло так само, як і на сьогоднішній сесії по сім’ї Фень 
(виділення додаткових коштів). Просив роз’яснити цю ситуацію і бабусі, і 
дівчинці. 
 
Костромінов С.А. - депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)      «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Запитав, скільки учасників АТО зможуть у цьому році отримати 
квартири. 
 
Волосов А.Б. - заступник директора Полтавського регіонального управління  

      державної стаціонарної фінансової установи «Державний Фонд   
      сприяння молодіжному житловому будівництву» 

(з місця, без мікрофону)     
  
 Надав інформацію щодо 13 сімей, які зможуть отримати квартири за 
умови обласного фінансування. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Доповнив, що, на жаль, якщо не буде обласного фінансування, наші 
можливості будуть обмежені. По існуючим програмам зможемо забезпечити 
деяких учасників житлом (всього на черзі – 103 учасники АТО). Зазначив на 
індивідуальному підході до кожного. 
 
Курченко-Гай В.П. - депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)          «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Запитував, скільки учасників повинен доплатити своїх коштів для 
отримання квартири, та зазначив, що деякі учасники АТО не можуть  отримати 
статус інваліда війни, і по даній програмі не можуть отримати житло. 
 
(Павленко Г.М. надала пояснення з місця, без мікрофону як співрозробник 
програми). 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Повідомив про безпосередню участь профільної комісії у розробці даної 
програми, подякував Павленко Г.М. та Полюховичу С., Харченку Л.Ю. 
Проінформував про те, що сьогодні жодної копійки на фінансування даної 
програми з бюджету України не виділено. Зауважив, що вартість 1 кв.м. складає 
9 253 грн., загальне фінансування – 8 млн.грн. 
 



ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень і змін, як  
      рішення міської ради (додається). 

 
Голосували:          «за» - 30 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 31). 
 
38. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня  

2017 року «Про затвердження Програми фінансової 
підтримки комунальних підприємств м. Кременчука на 2017 
рік». 
Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 30). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив про технічну правку: 
«Управління житлово-комунального господарства виконавчого комітету 

Кременчуцької міської ради пропонує внести технічну правку до проекту 
рішення міської ради «Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 
2017 року «Про затвердження Програми фінансової підтримки комунальних 
підприємств м. Кременчука на 2017 рік», а саме:  
Паспорт Програми та додаток до Програми викласти в новій редакції 
(додаються на 5 арк.)». 
 

Голосували:          «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 



(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 27). 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця)  
 
 Висловився щодо ТЕПу по вул.Говорова та розрахунку тисяч гекакалорій. 
Ставив запитання директору КП «Теплоенерго» Питульку Д.М. та міському 
голові щодо заміни мереж  на Занасипу 
 
Питулько Д.М. - директор КП «Теплоенерго»  
 
 Надав інформацію щодо встановлення економайзера на котлі «Вісман». 
 

Міський голова Малецький В.О. надав інформацію щодо Державного 
фонду регіонального розвитку та доручив директору КП «Теплоенерго» 
Питульку Д.М. підготувати розрахунки економічної ефективності модернізації 
котельні по вул.Говорова та встановлення нового енергозберігаючого 
обладнання, опрацювати вищезазначене питання та проінформувати про хід 
виконання Кременчуцьку міську раду та депутата Порицького М.М.  
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця)  
 
 Просив надати пояснення щодо розчистки акваторії прибережної слуги 
Центрального пляжу. Інформував присутніх про штат підприємства 
«Теплокомуненерго» двадцять років тому та зауважив, що сьогодні значно 
збільшено управлінський персонал та постійно виділяються кошти на заробітну 
плату працівників. Навів приклади заміни тепломереж у минулому та зараз, 
заробітної плати простого працівника підприємства та директора, заступників. 
Пропонував запросити заступника директора по інвестиціям на засідання 
профільної комісії з ЖКГ з інформацією про залучення інвестицій. Вважав 
такою ж ситуацію на інших підприємствах. Пропонував заслухати всіх 
керівників комунальних підприємств за підсумками півріччя, в ідеалі провести 
аудит всіх підприємств, проект не приймати, відправити на доопрацювання 
(пропозиція на голосування не ставилась). 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця)  
 
 Висловив свою точку зору щодо заробітної плати працівників 
комунальних підприємств міста. Навів приклади щодо суми пенсій людей, які 
пропрацювали все життя на підприємствах міста. Звернув увагу міського 
голови та керівників міста приділяти більше уваги розвитку комунального 
господарства міста, заміні мереж. 



Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 
 Ставив питання щодо заборгованості по пільгам та субсидіям, щодо суми 
заборгованості різниці в тарифах, строків та дій щодо їх повернення. 

(Питулько Д.М. відповідав на запитання депутата Плескуна О.В.) 
 Звернувся до міського голови щодо заборгованості  вагонному заводу по 
строкам до 01.09.2017.  
 (Малецький В.О., Питулько Д.М. надавали відповіді та роз’яснення на 
запитання депутата Плескуна О.В. щодо будівництва котельні на мікрорайоні 
Раківка). 

(Міський голова зробив зауваження Плескуну О.В. щодо запитань по суті) 
 
(Обурення депутатів Терещенка Д.Ю.,  Порицького М.М., Головко В.Д. в залі) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 
 
 Ставила питання щодо виділення коштів на придбання штучних прикрас, 
світлодіодних конструкцій та фінансової підтримки фінансово-господарської 
діяльності підприємства «Кременчукводоканал». Вважала виділення 500 
тис.грн. на оновлення гірлянди «недозволеною розкішшю». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав інформацію щодо виділення коштів на оновлення гірлянд для 
прикрашання площі Перемоги на новорічні свята та придбання насосів на СП-
17, реконструкцію елементів Власівського водозабору.  
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
  
 Звернувся до директора КП «Теплоенерго» Питулька Д.М. з проханням 
підтвердити, чи буде взимку Раківка з теплом? Просив надати інформацію 
щодо освоєних сум з початку року із врахуванням акту виконаних робіт. 
(Директор КП «Теплоенерго» Питулько Д.М. повідомив про вже підготовлені 

матеріали). 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Підтримав виступ депутата Терещенка К.О. Нагадав про закриття у 2008 
році всіх ЖЕПів та створення управляючих компаній. Повідомив, що ЖЕПи 
припинили отримувати дотування, як це було раніше. Нагадав, що близько року 
тому пропонував підготувати окреме рішення виконавчого комітету про 
виключення окремих послуг та надання їх сторонніми організаціями на 



конкурсній основі. Повідомив про роботу КАТП-1628 та користування 
приватними послугами. Запитав, що нам не потрібно ні купувати транспорт, ані 
дотувати підприємство. Нагадав, що багато років попередня влада отримувала 
кошти від «Полтаваобленерго», але ж вони утримували ці мережі. А зараз 
одноосібним рішенням міського голови забрали все назад і виділяємо кошти на 
утримання цієї мережі. Висловився щодо ремонту електромереж 
(«Міськсвітло»), робіт з благоустрою (КП «Благоустрій Кременчука») 
сторонньою організацією, яку не потрібно буде дотувати. Зазначив на створенні 
корупційної схеми. Запропонував багатогранно перевірити кожне комунальне 
підприємство, висловив свою думку щодо можливості приватних підприємств 
заробляти кошти, як це робить весь світ, а вивільнені кошти направляти на 
потреби нашого квітучого міста. Відмовився від голосування за це рішення. 
Зазначив, що відповідальність лежить і на нас з вами. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Зауважив, що тільки з поваги до міського голови не зачитав два хороші 
пункти свого виступу, просив опрацювати їх в робочому порядку з директором 
КП «Теплоенерго» до наступної сесії. Інакше – вони будуть озвучені на сесії 
(зазначені пункти передані особисто міському голові, до матеріалів сесії не 
надавались). 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 
 Звернувся до директора КП «Теплоенерго» Питулька Д.М. щодо строків 
будівництва котельні в мікрорайоні Раківка та забезпечення мешканців 
мікрорайону теплом.  
 
Питулько Д.М. - директор КП «Теплоенерго»  
 
 Зазначив, що 10 млн.доларів у підприємства немає, цим питанням 
займаємось дуже давно, але банк (ЄБРР) поки не фінансує. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив, що планування на підприємстві протягом багатьох років було 
незадовільне, відповідно й капітальні інвестиції не здійснювались. Повідомив 
про конкурс ЄБРР та очікуваних результатів не раніше осені. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 



 Зауважив, що рік тому він пропонував знайти альтернативні джерела 
фінансування, а зараз нічого не змінилось. 
 

(Перемовини міського голови Малецького В.О. та депутата Плескуна О.В. 
щодо котельні та ТЕЦ вагонобудівного заводу) 

 
 Депутат Головко В.Д. ставила запитання директору КП «Теплоенерго» 
Питульку Д.М., Питулько Д.М. надав роз’яснення на запитання, називав цифри 
(погано чути, майже без мікрофона). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Терещенка К.О.: зняти 
проект рішення на доопрацювання. 
 

Голосували:          «за» - 9 
«утрималось» - 3 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 19 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 10). 
(пропозиція не приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію фракції політичної партії 
«Радикальна партія Олега Ляшка»: виключити з п.5 «Придбання додаткових 
світлових конструкцій, вуличної гірлянди, прикрас, штучної хвої на суму 
407,300 тис.грн.». 
 

Голосували:          «за» - 8 
«утрималось» - 2 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 20 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутати Терещенко К.О., Головко В.Д. попросили зарахувати їх голоси «за», 
всього «за» - 10) 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як  
                          рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:          «за» - 23 



«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «утрималось», всього 
«утрималось» - 3). 
 
39.СЛУХАЛИ:   Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  

міської ради Полтавської області від 29 листопада 2016 року 
«Про затвердження Програми розвитку комунального 
госпрозрахункового житлово-експлуатаційного підприємства 
«Автозаводське» та забезпечення належного утримання майна 
комунальної власності, що знаходиться на балансі 
підприємства на 2017-2018 роки». 
Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Кійло  О.І. – директор КГЖЕП  

«Автозаводське» 
(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 31). 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Зауважив, що при виробництві запропонованих урн було б краще додати 
кольоровий пігмент. 
 
Курченко-Гай В.П. - депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)          «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Повідомив про факти зникнення урн на окрузі, просив відпрацювати це 
питання. 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 



 
Голосували:          «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 33). 
 
40. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Міської цільової програми  

облаштування та розвитку велосипедної інфраструктури у 
м.Кременчуці на 2018 рік. 
Доповідач: Волощенко О.Г. – начальник управління  

містобудування та архітектури 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос як такий, що 
утримався, всього «утрималось» - 1). 
 
41.СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до показників міського бюджету на  

2017 рік. 
Доповідач: Тетьоркіна Т.В. – заступник начальника 
                                                  фінансового управління  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 31). 
 



ВИСТУПИЛИ: 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Запитав у міського голови про те, чи збалансований бюджет чи ні. 
Висловив свою точку зору, що бюджет не збалансований. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував присутніх про прогнози виконання міського бюджету за  
І півріччя.  Зазначив,  що  якомога  більше  інвестицій  в  державі  освоюється  у  
ІІ півріччі.  Повідомив   про   недовиконання   бюджету   по   видаткам   близько  
23 млн.грн., а по спеціальному фонду – 21-22 млн.грн., про компенсаційний 
пакет   на   дороги   для   ДРСУ   (відкривається   кредитна   лінія   в   банку   на  
20 млн.грн.). Зазначив на такій перехідній практиці.  
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Уточнив по сплаті кредиту та податків дрібних підприємців. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що малий та середній бізнес не постраждає, якщо він працює в 
правовому полі. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Заявив, що дуже непросто депутату розібратися в цих паперах. Зазначив 
на цифрах перевиконання бюджету – 38 млн.грн. Висловив свою точку зору 
щодо факторів надходжень до бюджету (спроба збільшення податку, акциз). 
Запросив депутатів підготуватись до наступного обговорення міського 
бюджету, зазначив, що наприкінці року фінансування не буде, бо буде 
невиконання бюджету. А невиконання бюджету по капітальним видаткам – це 
наша марна праця за весь рік. Зазначив на відсутності контролю за виконанням 
визначених планів. Наголосив на питаннях під час роботи комісії, наголосив на 
головних питаннях, що стосуються кожного депутата: програма будівництва та 
реконструкції дитячих майданчиків, програма фінансування спортивних 
майданчиків; зауважив, що кошти на фінансування до кінця року не закладені. 
Наголосив на питанні фінансування пільгового проїзду окремих категорій 
громадян. Повідомив, що за дорученням комісії підготував всі правки на 
збільшення асигнувань зазначених питань та від себе – на 500 тис. грн.. на 
будівництво зони відпочинку на Ревівці. Звернувся з проханням визначитись, за 
рахунок яких коштів ми збалансуємо бюджет. 



Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив пропозицію депутата Терещенка Д.Ю.: 
 «1. Збільшити бюджетні призначення по головному розпоряднику 
бюджетних коштів відділу з фізичної культури та спорту виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради на суму 1 600 тис.грн. на виконання програми 
будівництва та реконструкції спортивних майданчиків  в м.Кременчуці. 

2. Збільшити бюджетні призначення головному розпоряднику бюджетних 
коштів управлінню житлово-комунального господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради  на суму 627 тис.грн. на виконання програми 
обслуговування нових дитячих ігрових майданчиків на 2013-2018 р.р. 

3. Збільшити бюджетні призначення головному розпоряднику бюджетних 
коштів департаменту соціального захисту населення та питань АТО 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради на суму 4 000 тис.грн. на 
виконання програми «Турбота» для відшкодування за пільговий проїзд окремих 
категорій громадян. 

4. Збільшити бюджетні призначення головному розпоряднику бюджетних 
коштів УЖКГ виконавчого комітету Кременчуцької міської ради  на суму 600 
тис.грн. на капітальні видатки відповідно до програми «Світло». 

5. Збільшити бюджетні призначення виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради  на суму 500 тис.грн. на збільшення фінансування 
об’єкту «Благоустрій території по вул.Ю.Кондратюка в районі житлових 
будинків № 14 та № 18 в м.Кременчуці (нове будівництво)». 

6. Збільшити бюджетні призначення головних розпорядників  бюджетних 
коштів УЖКГ виконавчого комітету Кременчуцької міської ради на суму 100 
тис. грн. на виконання проектно-кошторисної документації на виконання робіт 
з капітального ремонту (реконструкції) тротуарів (озвучено: проїздів) в 
м.Кременчуці». 
 Поставив на голосування. 
 

Голосували:  «за» - 9 
«утрималось» - 5 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 16 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 10) 

(пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив заяву депутата Калашника О.В. про те, що він не  буде 
голосувати з даного питання у зв’язку з можливим конфліктом інтересів.  
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку розробника: 
 «В додатку 3 внести зміни: 
          Зменшити бюджетні  призначення головному розпоряднику бюджетних 
коштів Автозаводській районній адміністрації виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради   по КПКВКМБ 90 1 0180  по спеціальному фонду 
на суму 82 000 грн. 
          Збільшити бюджетні призначення головному розпоряднику бюджетних 
коштів виконавчому комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області  
по КПКВКМБ 03 1 6310 на суму 82 000 грн. на будівництво зовнішніх мереж 
водопостачання та водовідведення до нежитлової будівлі по провулку 
Гомельський, 22 в м. Кременчуці. 
          Зменшити бюджетні  призначення головному розпоряднику бюджетних 
коштів департаменту соціального захисту населення та питань АТО 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області по 
КПКВКМБ 15 1 6324  по спеціальному фонду на суму 2 470 000 грн. 
          Збільшити бюджетні призначення головному розпоряднику бюджетних 
коштів виконавчому комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області  
по КПКВКМБ 03 1 6324 на суму 2 470 000 грн., з них 2 000 000 грн. на  
виконання заходів «Програми забезпечення житлом учасників 
антитерористичної операції та членів їх сімей на 2017 - 2020 роки у 
м.Кременчуці», 470 000 грн. на придбання квартири для сім’ї загиблого  
учасника антитерористичної операції Фень О.Л.- гр. Фень Л.О. 

Збільшити бюджетні призначення головному розпоряднику бюджетних 
коштів управлінню житлово - комунального господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області: 

- КПКВКМБ 40 1 6130 по загальному фонду на суму 5 485 556 грн., з них 
на сплату відсотків по кредиту на придбання основних засобів для КП КПС 
ШРБУ – 485 556 грн., на погашення боргів перед ПАТ «КВБЗ» - 5 000 000 грн.;  
по спеціальному фонду на суму 6 500 000 грн., з них на погашення кредиту на 
придбання основних засобів для КП КПС ШРБУ – 5 000 000 грн, на придбання 
спецтехніки для Кременчуцького КАТП  1628 – 1 500 000 грн.; 

- КПКВКМБ 40 1 6650 по загальному фонду на суму 1 026 056 грн. на 
сплату відсотків по кредиту на виконання робіт з поточного ремонту та 
утримання вулично - шляхової мережі міста та внутрішньоквартальних 
проходів та проїздів для КП КПС ШРБУ.  

 
Доходи і видатки  міського бюджету пропонується збільшити на загальну 

суму 13 011 612 грн. 
Відповідні зміни внести у текстову частину рішення, висновок про 

виконання доходної частини міського бюджету за І півріччя 2017 року та 
очікуване виконання за 2017 рік, додатки 1,2,5,6 та пояснювальну записку.  

 



В Пояснювальній записці змін  видаткової частини  міського бюджету на 
2017 рік внести зміни в видатки по галузі «Транспорт, дорожнє господарство, 
зв’язок, телекомунікації та інформатика» виклавши в новій редакції 
«збільшено на 15 000,0 тис.грн.,  планується направити  на погашення кредиту 
на виконання робіт  з поточного ремонту та утримання вулично-шляхової 
мережі міста та внутрішньоквартальних проходів та проїздів (КП КПС 
ШРБУ)». 
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутати Терещенко К.О., Калашник В.В. попросили зарахувати їх голоси «за», 
всього «за» - 25). 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень і змін, як 

     рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:   «за» - 21 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Почтовюк А.Б. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 22. 
Письмовою заявою депутат Головко В.Д. попросила зарахувати її голос «за», 
всього «за» - 23. Письмовою заявою депутат Порицький М.М. попросив 
зарахувати його голос «за», всього «за» - 24. По депутату Терещенку К.О.- 
позитивна відповідь не звучала). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  
 Поставив на голосування пропозицію про оголошення перерви в роботі 
сесії та її продовження. 
 

Голосували:   «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



Оголосив перерву в роботі сесії до 18.30 год. 
 

(Після перерви) 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось  23  депутати. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили та виходили із зали депутати.  

 
42.СЛУХАЛИ:    Про припинення права користування земельними  

ділянками. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутати Терещенко К.О., Плескун О.В. попросили зарахувати їх голоси «за», 
всього «за» - 24). 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Озвучив технічну правку: 
«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

припинення права користування земельними ділянками» включити 
наступний пункт: 
 

12. Припинити фізичній особі-підприємцю Логвиновській Ірині 
Олександрівні право користування земельною ділянкою площею 12 кв.м 
(кадастровий № 5310436500:08:003:0625), для експлуатації та обслуговування 
окремого входу до магазину по вул. Шевченка, 24/43, та розірвати договір 
оренди землі, зареєстрований 04.03.2014 (номер запису про інше речове право в 
Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого 
речового права – 4894727, підстава внесення запису індексний № 11439642 від 



06.03.2014) за взаємною згодою сторін, у зв’язку з відчуженням об’єкта 
нерухомого майна …». 
 

Голосували:   «за» - 22 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 23). 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням правки, як рішення  

     міської ради (додається). 
 

                   Голосували:   «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 24). 
 
43.СЛУХАЛИ:  Про  надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення  

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 
громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 23). 

 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Озвучив доповнення розробника: 



«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в 
м. Кременчуці» включити наступні підпункти: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також 
членам сімей загиблих учасників бойових дій: 

1.5. Крамаренку Олександру Володимировичу орієнтовною площею 
0,0600 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 27 … 

 
1.6. Шахардінову Антону Олеговичу орієнтовною площею 0,0601 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 7 … 

 
1.7. Гуковському Геннадію Олександровичу орієнтовною площею 

0,0603 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 23/5 … 

 
1.8. Мішньову Віктору Леонідовичу орієнтовною площею 0,600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 6/3 … 

 
1.9. Самойленку Богдану Валерійовичу орієнтовною площею 0,0600 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 31 … 

 
1.10. Юргелі Петру Юрійовичу орієнтовною площею 0,0604 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 25 … 

 
1.11. Жеболовській Любові Тимофіївні орієнтовною площею 0,0626 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 12/55 … 

 
1.12. Макаренку Олександру Сергійовичу орієнтовною площею 0,0600 

га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 29 … 

 
1.13. Рудюку Артему Олександровичу орієнтовною площею 0,0600 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 27/41 … 

 



1.14. Кисляку Олегу Івановичу орієнтовною площею 0,0576 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 19 … 

 
1.15. Левченку Костянтину Іллічу орієнтовною площею 0,0607 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 14 … 

 
1.16. Кобзію Сергію Івановичу орієнтовною площею 0,0600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Дмитра Андрусенка, 15 … 

 
1.17. Мокренку Володимиру Миколайовичу орієнтовною площею 

0,0605 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Дмитра Андрусенка, 31 … 

 
1.18. Єрофєєву Сергію Івановичу орієнтовною площею 0,0600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Дмитра Андрусенка, 13 … 

 
1.19. Літвінчуку Олександру Вікторовичу орієнтовною площею 0,0598 

га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 29 … 

 
1.20. Сушку Роману Володимировичу орієнтовною площею 0,0607 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Романа Крутька, 10 … 

 
1.21. Саражину Тарасу Григоровичу орієнтовною площею 0,0594 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Анатолія Білоуса, 3 … 

 
1.22. Шульзі Анатолію Валентиновичу орієнтовною площею 0,0592 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Захисників України, 30/30 … 

 
1.23. Клевцуру Івану Анатолійовичу орієнтовною площею 0,0619 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Антона Кирилова, 18/20 … 

 
1.24. Супрученку Івану Миколайовичу орієнтовною площею 0,0600 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Богдана Гавелі, 31 … 

 



1.25. Пінчуку Олександру Володимировичу орієнтовною площею 
0,0607 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 18 … 

 
1.26. Саєнку Станіславу Івановичу орієнтовною площею 0,0623 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 18 … 

 
1.27. Кичаку Віктору Івановичу орієнтовною площею 0,0595 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 19/6 … 

 
1.28. Апончуку Богдану Сергійовичу орієнтовною площею 0,0628 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Добровольчих батальйонів, 2/27 … 

 
2. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки зі зміною цільового призначення у власність для будівництва 
індивідуальних гаражів: 

2.4. Новохатьку Станіславу Миколайовичу орієнтовною площею 
0,0052 га по вул. Володимира Великого, 86, ГК-33 … 

 
2.5. Костунову Денису Олександровичу орієнтовною площею 0,0037 га 

по вул. Володимира Великого, 86, ГК-106 … 
 
2.6. Уссу Данилу Степановичу орієнтовною площею 0,0037 га по 

вул. Володимира Великого, 86, ГК-181 … 
 
4. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду громадянам: 
4.2. Терещенко Тетяні Вікторівні орієнтовною площею 0,0030 га для 

городництва в районі будинку № 27-А по вул. Карпенка-Карого, в межах 
існуючої садиби … 

 
7. Відмовити в наданні дозволу на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність громадянам: 
7.3. Литвишку Сергію Анатолійовичу площею 1000 кв.м для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Леонова, 23 у зв’язку з тим, що вказана на 
доданому графічному матеріалі земельна ділянка є відведеною із земель 
комунальної власності за проектом землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки згідно вимог ст.ст. 79-1 та 123 Земельного кодексу України та 
зареєстрованою в Державному земельному кадастрі з кадастровим 
 № 5310436500:09:001:0420 площею 1000 кв.м з цільовим призначенням для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 



споруд (присадибна ділянка)». 
 

Голосували:   «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 27). 
(пропозиція приймається) 

  
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнення , як  

     рішення міської ради (додається). 
 
                   Голосували:   «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 
 
44.СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення технічних  

документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 29). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив доповнення розробника:  



 «Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості) громадянам в м. Кременчуці» включити наступний підпункт: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості) для наступної передачі в оренду громадянам: 

1.2. Білій Олені Олександрівні та Білому Сергію Сергійовичу 
орієнтовною площею 0,0200 га для городництва в районі будинку № 114 по 
вул. Якова Петруся, в межах існуючої садиби …». 
 

Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 29). 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 
 
 45.СЛУХАЛИ: Про передачу чи відмову в передачі земельних ділянок у  

власність громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив доповнення розробника: 

«Управління земельних ресурсів пропонують до проекту рішення «Про 
передачу чи відмову в передачі земельних ділянок у власність громадянам 
в м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 
 

7. … Передати Павленко Оксані Апавенівні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:09:004:0538) площею 310 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Миколи  
Кучми, 29 … 

 
8. … Передати Гребенюк Юлії Валентинівні у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436500:09:004:0585) площею 538 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Миколи  
Кучми, 31 … 

 
9. … Передати Лупині Олексію Олексійовичу у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436100:04:004:0864) площею 1000 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Матвія  
Дербукова, 8-А … 

 
10. … Передати Кондратюк Федосії Митрофанівні у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436100:04:004:0865) площею 525 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Матвія  
Дербукова, 5 … 

 
11. … Передати Горбатко Тетяні Іванівні у власність земельну ділянку 

(кадастровий номер 5310436100:08:002:1101) площею 24 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Небесної Сотні, 121 … 

 
12. … Передати Роговій Галині Миколаївні у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436500:13:001:1032) площею 1000 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Білецьківській, 44 
…». 



 
Голосували: «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 27). 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію комісії: 

«Постійна депутатська комісія з питань екології, регулювання земельних 
відносин, містобудування та архітектури згідно рішення, прийнятого на 
засіданні комісії 13.07.2017, пропонує проект рішення «Про передачу чи 
відмову в передачі земельних ділянок у власність громадянам в  
м. Кременчуці» доповнити наступним пунктом: 

 
13. Передати Литвишку Сергію Анатолійовичу у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436500:09:001:0420) площею 1000 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Леонова, 23 …».  

 
Голосували: «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутати Терещенко К.О., Погрібний С.М. (не спрацювала картка) попросили 
зарахувати їх голоси «за», всього «за» - 31). 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням додаткових пунктів, як  
    рішення міської ради (додається). 

 
                   Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 30). 
 



46.СЛУХАЛИ: Про надання, вилучення та  оформлення земельних  
ділянок в оренду громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Ульянов Р.А. – голова комісії 
Співдоповідач:  Безверха І.О. – начальник управління  

    земельних ресурсів 
(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 29). 
 
47.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проектів  

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в  
м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 30). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив доповнення розробника: 

«Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці», 
виклавши мотивувальну частину в наступній редакції: 

«Розглянувши звернення фізичних та юридичних осіб, відповідно до 
статей 20, 92, 98-102, 123, 127, 134, 136 Земельного кодексу України, статей 22, 



28 Закону України «Про землеустрій», керуючись статтею 26 Закону України 
«Про місцеве самоврядування в Україні», Кременчуцька міська рада» 

та включити додатково наступні підпункти з наступною зміною 
нумерації: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок з наступним наданням згоди на встановлення земельного 
сервітуту: 

1.2. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» орієнтовною загальною площею 0,0351 га для 
будівництва повітряної електролінії 0,4 кВ від КТП-10/0,4 кВ, що проектується, 
для електропостачання будівель і споруд в районі вул. Василя Симоненка … 

1.3. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» орієнтовною загальною площею 0,0039 га для 
будівництва та обслуговування КТП-10/0,4 кВ для електропостачання будівель 
і споруд по вул. Василя Симоненка, в районі ділянки 1-А … 

 
2. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок на умовах оренди: 
2.1. Бережному Олегу Володимировичу орієнтовною площею 0,1307 га 

для експлуатації та обслуговування будівлі сервісного центру автомобілів з 
адміністративно-побутовими приміщеннями, перукарнею та кафетерієм по  
вул. Вадима Пугачова, 6 … 

 
3. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки приватному підприємству «РЕГІОНАЛЬНИЙ 
ІНВЕСТИЦІЙНИЙ ЦЕНТР АУКЦІОНІВ», який діє на підставі укладеного 
від 03.03.2017 Договору № 67-17 про підготовку лотів для продажу на 
земельних торгах, орієнтовною площею 0,0400 га для розміщення та 
експлуатації будівель і споруд додаткових транспортних послуг та допоміжних 
операцій (код КВЦПЗ J 12.08), з метою продажу права оренди на неї на 
земельних торгах у формі аукціону по вул. Ярмарковій …». 
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 30). 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень і змін, як  

    рішення міської ради (додається). 
 



                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 30). 
 
48.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічних  

документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 29). 
 

ВИСТУПИЛИ: 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Пояснив свою точку зору щодо невдоволення людей бездіяльністю 
виконавчої влади. Зазначив, що люди, в надії отримати хоч якусь допомогу, 
приходять до депутатів на комісії (зокрема, на земельну, бюджетну комісії). 
Закликав мешканців в першу чергу звертатись до депутата на окрузі, а не до 
тих, хто піариться, для вирішення нагальних питань і у випадку непорозуміння 
з виконавчою владою. Висловився щодо забезпечення матеріалами для 
ознайомлення до пленарного засідання. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 



 Закликав колег дотримуватись єдиного обраного підходу до всіх. 
Наголосив на необхідному розумінні про те, що боржники готові погасити свої 
борги. Повідомив про позитивне рішення комісії по підпунктам 1.2 та 1.3  у разі 
надання заяв по реструктуризації боргу. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Висловився на розуміння. Закликав знаходити баланс у цьому питанні. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Пояснила, що це тільки дозвіл на розроблення технічної документації з 
землеустрою. Наголосила про надання оновленої інформації (до Плескуна О.В. 
– є на столі), що по п.3 надано гарантійного листа. Всі ці питання проходять на 
комісії по збитках. Зазначила про добровільну сплату боргу боржниками у 
розстрочку. 
  
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Поділився досвідом з практики щодо боргів по земельним ділянкам. 
Зазначив на інтересах міста щодо розподілу коштів за сплату боргів. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Висловив свою точку зору щодо надання в оренду земельної ділянки 
Аветікяну Карлену Ашотовичу. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 
 
 Заявила, що не має жодного міліметра землі, щоб не було ніяких 
претензій. Підтримала інформацію Терещенка К.О. про те, що люди йдуть як до 
останньої інстанції, зауважила на подвійних стандартах. Зазначила на 
односторонньому розгляді питання боргів, висловилась щодо заборгованості 
великих підприємств, висловила свою точку зору щодо розвитку бізнесу та 
вирішення долі підприємців.   
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив доповнення розробника: 
«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 



місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» включити 
додатково наступний підпункт: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.3. Фізичній особі-підприємцю Дибі Сергію Володимировичу, 
фізичній особі-підприємцю Бурову Станіславу Ігоровичу, фізичній особі-
підприємцю Щербаку Вадиму Миколайовичу та Материкіній Дар’ї 
Олегівні площею 907 кв.м для експлуатації та обслуговування 
адміністративних приміщень, офісно-адміністративних приміщень, 
стоматологічної студії, магазину промислових товарів, приміщення жіночого 
клубу по вул. Івана Мазепи, 8-Б …». 
 

Голосували: «за» - 27 
 «утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію: 
«На засіданні (14.07.2017 р.) постійної депутатської комісії з питаноь 

бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики 
(голова комісії Плескун О.В.) при розгляді питання порядку денного № 31 «Про 
надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» було запропоновано: 
- підпункт 1.2. …фізичній особі-підприємцю Аветікяну Карлену 
Ашотовичу площею 397 кв.м. для експлуатації та обслуговування будівель 
торгівлі по вул.Київській, 121….., 
- підпункт 1.3.  …фізичній особі-підприємцю Дибі Сергію Володимировичу, 
фізичній особі-підприємцю Бурову Станіславу Ігоровичу, фізичній особі-
підприємцю Щербакові Вадиму Миколайовичу та Материкіній Дар’ї 
Олегівні площею 907 кв.м для експлуатації та обслуговування 
адміністративних приміщень, офісно-адміністративних приміщень, 
стоматологічної студії, магазину промислових товарів, приміщень жіночого 
клубу по вул.Івана Мазепи, 8-Б…    - за умови надання заяв по 
реструктуризації боргу, у разі не надання – зняти на доопрацювання». 
 



Міський голова Малецький В.О. запитував Безверху І.О. щодо заяв по 
реструктуризації боргу зазначених підприємців. Зауважив, що не вказано 
строків погашення заборгованості (за довіреністю).  
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Висловив свою точку зору щодо обговорюваного питання. Запропонував 
голосувати по п.1.2. та 1.3. окремо, зазначивши, що п.1.2 – зняти на 
доопрацювання. 
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив пропозицію депутата Плескуна О.В. на голосування.  
 

Голосували: «за» - 20 
 «утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос як такий, що 
утримався, всього «утрималось» - 3). 

(пропозиція не приймається) 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Пояснив, що з огляду на те, що по п.1.3. подано гарантійний лист, 
пропозиція комісії знімається з розгляду. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням змін та доповнень,  

як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 
 
49. СЛУХАЛИ:  Про відмову в наданні згоди на поділ та обʹєднання  

земельних ділянок в м. Кременчуці. 



Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
      ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 29). 
 
50.СЛУХАЛИ:   Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок  

в оренду в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 29). 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Озвучив доповнення розробника: 
«Управління земельних ресурсів пропонують до проекту рішення «Про 

надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 
 

18. Передати фізичній особі-підприємцю Анісову Олегу Павловичу в 
оренду терміном на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 288 кв.м 
(кадастровий № 5310436500:08:006:0079) для експлуатації та обслуговування 
будівлі магазину (код КВЦПЗ В 03.07) по вул. Гагаріна, 2 … 

 



19. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«УКРТЕЛЕКОМ» в оренду строком на п’ятнадцять років земельну ділянку 
площею 42 кв.м (кадастровий № 5310436100:02:001:0401) для будівництва, 
обслуговування та ремонту об’єктів зв’язку – телекомунікаційного контейнеру 
з огорожею (код КВЦПЗ J 13.01) по вул. Володимира Великого, в районі 
житлового будинку № 36 …  

 
20. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 

ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУЦЬКИЙ ЗАВОД БУДІВЕЛЬНОЇ 
ТЕХНІКИ в оренду строком на п’ятнадцять років земельну ділянку площею 
7445 кв.м (кадастровий № 5310436100:01:002:0089) для експлуатації та 
обслуговування будівель та споруд виробничої бази (код КВЦПЗ J 11.02) по 
проїзду Галузевому, 16 … 

 
21. Передати фізичній особі-підприємцю Лукацькому Віталію 

Олександровичу в оренду терміном на п'ятнадцять років земельну ділянку 
площею 12 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:0625) для експлуатації та 
обслуговування окремого входу до магазину (код КВЦПЗ В 03.07) по  
вул. Шевченка, 24/43 … 

 
22. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 

ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРОНА-90» в оренду строком на п'ятнадцять років 
земельну ділянку площею 5290 кв.м (кадастровий № 5310436100:04:003:0032) 
для експлуатації та обслуговування цілісного майнового комплексу, що 
використовується як автостоянка (код КВЦПЗ J 12.09) по просп. Лесі  
Українки, 97-А …». 
 

Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 
(пропозиція приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 На засіданні постійної депутатської комісії (14.07.2017 р.) з питань 
бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики 
(голова комісії Плескун О.В.) при розгляді проекту рішення порядку денного 
№33 «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці», було запропоновано: 
- п.2…Ярмоніку Володимиру Андрійовичу…в оренду терміном на 
п'ятнадцять років земельну ділянку площею 690 кв.м для експлуатації та 



обслуговування магазину непродовольчих та продовольчих товарів по 
вул.Маршала Говорова, 66-А…, 
- п.17…фізичній особі-підприємцю Соломці Валентині Вадимівні… в 
оренду терміном на п'ятнадцять років земельну ділянку площеню 84 кв.м для 
експлуатації та обслуговування частини торгового павільйону по 
вул.Правобережній, 38-А…- за умови надання заяв по реструктуризації 
боргу, у разі надання – зняти на доопрацювання; 
 
- додатковий п.18 …фізичній особі-підприємцю Анісову Олегу Павловичу в 
оренду на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 288 кв.м для 
експлуатації та обслуговування будівлі магазину по вул.Гагаріна, 2…, 
- додатковий п.20… товариству з обмеженою відповідальністю 
«Кременчуцький завод будівельної техніки» в оренду строком на п'ятнадцять 
років земельну ділянку площею 7445 кв.м для експлуатації та обслуговування 
будівель та споруд виробничої бази по проїзду Галузевому, 6…за умови 
надання заяв по реструктуризації боргу, у разі не надання – зняти на 
доопрацювання та по додатковим пунктам 18, 20 – передати в оренду 
земельну ділянку терміном на один рік…». 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Пояснив про розгляд питання на засіданні комісії, уточнив пропозицію по 
п.2 – Ярмонік В.А. – терміном оренди на 1 рік. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію. 
 

Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «проти», всього 
«проти» - 1). 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив наступну пропозицію: 
 «…- п.17…фізичній особі-підприємцю Соломці Валентині 
Вадимівні… в оренду терміном на один рік». 
 



(Пояснення Безверхої І.О. , Малецького В.О. про будівлю, що обговорюється в 
питанні, та виплату боргу, Плескун О.В. підтвердив формулювання пропозиції) 
  

Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 
(пропозиція приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію по додатковому пункту 18, зазначив, що зазначений 
громадянин подав заяву на виплату боргу, процедура розпочата. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Запропонував «Додатковий п.18 …фізичній особі-підприємцю Анісову 
Олегу Павловичу … - в оренду на один рік …». 
  

Голосували: «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «проти», всього 
«проти» - 1). 

(пропозиція приймається) 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Надав пояснення щодо нового власника та зазначив про зняття з 
голосування пропозиції по додатковому п.20. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив про заяву депутата Котляра В.Ю. про те, що він не  буде 
голосувати з даного питання у зв’язку з можливим конфліктом інтересів.  
 



(Порицький М.М. висловився щодо п.3 основного проекту рішення по ТОВ 
«ВЕРТИКАЛЬ 21 СТОЛІТТЯ», Безверха І.О. надала пояснення щодо 
зазначеного приміщення) 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Повідомив міському голові Малецькому В.О. про звернення почесного 
громадянина міста Кременчука Акімова В.І. щодо тяжби з компанією 
«Укртелеком» та давньої обіцянки про встановлення стаціонарної соціальної 
зупинки «Вул.Андрія Ковальова». 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому з урахуванням правок і змін, як  

рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 26). 
 
51. СЛУХАЛИ:  Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 

Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
      ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 28). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив про ряд змін до проекту рішення. Пропонував депутатам 
виступати. 
 



ВИСТУПИЛИ: 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зауважив на великій кількості спірних питань. Висловився про «хвилю 
віджиму землі» у підприємців, що була у минулому скликанні. Зазначив, що 
виконавча влада того часу заганяла підприємців у жорсткі рамки будівництва. 
Обіцяв прикласти максимум зусиль, щоб захистити дрібний та середній бізнес. 
Пропонував, якщо до закінчення будівництва, експлуатації та вводу в 
експлуатацію, закінчення будівництва підприємець платить максимально 
дозволену законом орендну плату, то ми не можемо завдавати шкоди бюджету, 
відмовляючи у продовженні оренди. Наголосив, що всі розуміємо, для чого 
земля повертається до комунальної власності міста. Висловився щодо дозволу 
гр.Литвинової, який є дійсним. Пропонував в рамках земельної комісії 
передивитись всі питання про подовження чи відмову в подовженні оренди  
землі з початку скликання. Висловився про плітки по місту щодо вирішення 
своїх питань, не вирішувати з «рішалами». 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
(до Безверхої І.О.) Запитував щодо строків оренди, що закінчились у різний час, 
та сплати орендної плати в періоди між продовженням договорів.  
 

(Безверха І.О. надала пояснення щодо сплати боргів) 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 Висловився щодо позиції депутата Терещенка К.О., щодо відсутності 
інвесторів у забудовах житла та безладу на занедбаних земельних ділянках. 
Висловив свою точку зору про нових власників земельних ділянок, які 
забувають про борги та сплату за оренду землі, про дозвіл іншим людям, які 
хочуть будувати, дозволити будувати.   
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
 
(до Плескуна О.В.) Звернулась з проханням розглянути, яким чином і в якому 
розмірі сплачується оренда землі ПП «АПІЛАК» (вул.Флотська, 10). Звернула 
увагу на зниження оціночної вартості з початку року у 5 разів, зазначила на 
необхідності розглянути борг цього підприємства. Наголосила на розгляді 
цього в першу чергу. Пропонувала розглянути, чи змінилась оціночна вартість і 
на скільки цього підприємства. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
  



 Висловив свою точку зору щодо цього питання. Зазначив, що забравши 
землі до запасів міста, ми втрачаємо гроші, адже за 18 років жодного аукціону з 
продажу земель не провели. Зауважив на позитивному результаті поповнення 
бюджету за І півріччя зі сплати податку за землю, зазначив на позитивній 
динаміці сплати у 7 млн. 600 тис.грн., її підтримці та збільшенні. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(репліка до Плескуна О.В.) 
 
 Нагадав про один пункт договору, що є в кожному договорі: з першого 
місяця прострочки підприємцем орендної плати йому нараховується пеня, і 
людина сплатить за це згідно з законодавством. 

(Висловився до Харченка Л.Ю. щодо Безверхої І.О.) 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Надав інформацію про земельну ділянку та земельний аукціон, що 
вперше відбудеться 25.07.2017. Запросив до участі та повідомив, що на даний 
час жодної заявки на участь немає. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав пропозицію щодо відмовлення в поновленні договору оренди 
землі, укладеного між Кременчуцькою міською радою та Литвиновою 
Світланою Євгеніївною. Прокоментував фото стану ділянки Литвинової С.Є. 
(на екрані). 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Зауважив, що минулого разу виступав у підтримку цієї жінки. З огляду на 
показані фото, зазначив, що зараз все місто має такий вигляд, окрім центральної 
його частини. Висловився щодо соціальних зупинок та новітнього бізнесу пана 
Гаврилова,  який називається аукціони. Запитував, чи вправі ми перешкоджати 
людині розпоряджатися своїм майном. Закликав не дивуватись, коли буде 
багато відмов в центральній частині міста. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав пропозицію: 
 «На засіданні постійної депутатської комісії (29.06.2017) з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
(голова комісії Ульянов Р.А.) було запропоновано включити до проекту  
рішення наступний пункт: 



- відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та Литвиновою Світланою Євгеніївною…для 
будівництва двоповерхової будівлі промтоварного магазину по вул. Гагаріна, в 
районі будинку № 9 по вул.Миколаївській … (додається)». 
 

  Голосували:  «за» - 20 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «проти», всього «за» - 
20, «проти» - 1). 

(пропозиція відхилена у зв’язку з ненабранням необхідної більшості 
голосів у відповідності до частини 2 статті 71 Регламенту Кременчуцької 

міської ради VІІ скликання, затвердженого рішенням Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 22.12.2015 (із змінами)  

(поіменне голосування) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку розробника: 

«У зв’язку з пропозицією постійної депутатської комісії з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури управління 
земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про поновлення договорів 
оренди земельних ділянок» внести технічну правку виклавши назву в 
наступній редакції «Про поновлення та відмову в поновленні договорів 
оренди земельних ділянок»». 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Зазначила як секретар комісії, що є два пункти про відмову в поновленні 
договорів оренди приватному підприємству «Центуріоніс» та товариство з 
обмеженою відповідальністю «Елмар», у яких взагалі боргів немає, але є інше 
обґрунтування: вони не будуються. Висловила свою точку зору з цього 
питання.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування технічну правку розробника 
 

Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 



 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос як такий, що 
утримався, всього «за» - 24, «утрималось» - 2). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив заяву начальника управління земельних ресурсів: 

«Приватним підприємством «Центуріоніс» подано заява про зняття з 
розгляду заяви про поновлення строком на сорок дев’ять років договору 
оренди землі на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка 
площею 14284 кв.м (кадастровий номер 5310436100:02:001:0241) для 
будівництва автосалону та станції технічного обслуговування автомобілів по 
просп. Лесі Українки та про поновлення вищевказаного договору строком на 
два роки. 

Подані заяви не впливають на зміст підготовленого проекту рішення». 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 

Надала інформацію про розгляд цього питання на комісії. 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію розробника: 

«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних ділянок» 
включити додатково наступні пункти з наступною зміною нумерації: 

 
5. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 21.08.2017 строком на двадцять років, договір оренди землі, 
зареєстрований 21.08.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 6799612, підстава внесення запису індексний № 15390890 від 27.08.2014), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-
підприємцем Ардановою Любов’ю Федорівною, зі зміною умов, на підставі 
якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 3444 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:03:003:0266) для експлуатації та 
обслуговування складу матеріалів (код КВЦПЗ J 11.02) по тупику 1-му 
Піщаному, 5 … 

 

13. Відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та приватним підприємством «Центуріоніс», 
на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 
14284 кв.м (кадастровий номер 5310436100:02:001:0241) для будівництва 
автосалону та станції технічного обслуговування автомобілів (код КВЦПЗ  



В 03.07) по просп. Лесі Українки, у зв’язку з невиконанням умов договору 
оренди землі, зареєстрованого 23.07.2013 (номер запису про інше речове право 
в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого 
речового права – 2027140, підстава внесення запису індексний № 4788236 від 
06.08.2013) з додатковою угодою, зареєстрованою 05.11.2015, в частині 
недотримання умов використання земельної ділянки – для будівництва 
автосалону та станції технічного обслуговування автомобілів (код КВЦПЗ  
В 03.07) протягом трьох років підряд згідно вимог статті 416 Цивільного 
кодексу України, чим порушено вимоги статті 33 Закону України «Про оренду 
землі» щодо переважного права орендаря перед іншими особами на укладення 
договору оренди землі на новий строк (поновлення договору оренди землі) … 

 
14. Відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 

Кременчуцькою міською радою та ТОВАРИСТВОМ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ФІРМА «ЕЛМАР», на підставі якого у 
користуванні перебуває земельна ділянка площею 1875 кв.м (кадастровий 
номер 5310436500:08:003:0645) для будівництва адміністративно-
торговельного комплексу (код КВЦПЗ В 03.09) по вул. Театральній, в районі 
будинку № 44, у зв’язку з невиконанням умов договору оренди землі, 
зареєстрованого 11.09.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 7014455, підстава внесення запису індексний № 15828871 від 16.09.2014), в 
частині недотримання умов використання земельної ділянки – для будівництва 
адміністративно-торговельного комплексу (код КВЦПЗ В 03.09) протягом 
трьох років підряд згідно вимог статті 416 Цивільного кодексу України, чим 
порушено вимоги статті 33 Закону України «Про оренду землі» щодо 
переважного права орендаря перед іншими особами на укладення договору 
оренди землі на новий строк (поновлення договору оренди землі) …». 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 Пояснила, що йде альтернативних проекти рішення: в нашому варіанті 
(УЗР) воно відмовне, від земельної комісії – позитивне, строком на один рік. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що депутат Роженко О.А. виступив з пропозицією розбити 
пропозицію управління земельних ресурсів стосовно включення додаткових 
пунктів 5, 13, 14 на три окремих пропозиції, які будемо окремо голосувати. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив, що є альтернативний проект рішення, яке підтримане 
комісією, та запропонував голосувати по пунктам. 
 

(Міським головою Малецьким В.О. пропозиція на голосування не ставилась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«5. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 
землі з 21.08.2017 строком на двадцять років, договір оренди землі, 
зареєстрований 21.08.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 6799612, підстава внесення запису індексний № 15390890 від 27.08.2014), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-
підприємцем Ардановою Любов’ю Федорівною, зі зміною умов, на підставі 
якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 3444 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:03:003:0266) для експлуатації та 
обслуговування складу матеріалів (код КВЦПЗ J 11.02) по тупику 1-му 
Піщаному, 5 …». 
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

 «13. Відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та приватним підприємством «Центуріоніс», 
на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 
14284 кв.м (кадастровий номер 5310436100:02:001:0241) для будівництва 
автосалону та станції технічного обслуговування автомобілів (код КВЦПЗ  
В 03.07) по просп. Лесі Українки, у зв’язку з невиконанням умов договору 
оренди землі, зареєстрованого 23.07.2013 (номер запису про інше речове право 
в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого 
речового права – 2027140, підстава внесення запису індексний № 4788236 від 
06.08.2013) з додатковою угодою, зареєстрованою 05.11.2015, в частині 
недотримання умов використання земельної ділянки – для будівництва 
автосалону та станції технічного обслуговування автомобілів (код КВЦПЗ  
В 03.07) протягом трьох років підряд згідно вимог статті 416 Цивільного 
кодексу України, чим порушено вимоги статті 33 Закону України «Про оренду 
землі» щодо переважного права орендаря перед іншими особами на укладення 
договору оренди землі на новий строк (поновлення договору оренди землі) …» 
 

Голосували:  «за» - 5 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 21 



(пропозиція відхилена у зв’язку з ненабранням необхідної більшості 
голосів у відповідності до частини 2 статті 71 Регламенту Кременчуцької 

міської ради VІІ скликання, затвердженого рішенням Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 22.12.2015 (із змінами)  

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 
 «14. Відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та ТОВАРИСТВОМ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ФІРМА «ЕЛМАР», на підставі якого у 
користуванні перебуває земельна ділянка площею 1875 кв.м (кадастровий 
номер 5310436500:08:003:0645) для будівництва адміністративно-
торговельного комплексу (код КВЦПЗ В 03.09) по вул. Театральній, в районі 
будинку № 44, у зв’язку з невиконанням умов договору оренди землі, 
зареєстрованого 11.09.2014 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права 
– 7014455, підстава внесення запису індексний № 15828871 від 16.09.2014), в 
частині недотримання умов використання земельної ділянки – для будівництва 
адміністративно-торговельного комплексу (код КВЦПЗ В 03.09) протягом 
трьох років підряд згідно вимог статті 416 Цивільного кодексу України, чим 
порушено вимоги статті 33 Закону України «Про оренду землі» щодо 
переважного права орендаря перед іншими особами на укладення договору 
оренди землі на новий строк (поновлення договору оренди землі) …» 
 

Голосували:  «за» - 0 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 26 

(пропозиція не приймається) 
 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«Постійна депутатська комісія з питань екології, регулювання земельних 
відносин, містобудування та архітектури згідно рішення, прийнятого на 
засіданні комісії 13.07.2017, пропонує пункт 14 проекту рішення «Про 
поновлення та відмову в поновленні договорів оренди земельних ділянок» 
викласти в альтернативній редакції відповідно до Регламенту Кременчуцької 
міської ради VII скликання (зі змінами), а саме: 

 
6. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 11.09.2017 строком на один рік, договір оренди землі, зареєстрований 
11.09.2014 (номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових 



прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 7014455, 
підстава внесення запису індексний № 15828871 від 16.09.2014), укладений між 
Кременчуцькою міською радою та ТОВАРИСТВОМ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ФІРМА «ЕЛМАР», зі зміною умов, на підставі 
якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 1875 кв.м 
(кадастровий номер 5310436500:08:003:0645) для будівництва адміністративно-
торговельного комплексу (код КВЦПЗ В 03.09) по вул. Театральній, в районі 
будинку № 44 …». 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 
 «На засіданні постійної депутатської комісії (18.07.2017) з питань 
житлово-комунального господарства, управління комунальною власністю, 
енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ-технологій (голова комісії Котляр 
В.Ю.) під час розгляду питання № 34 «Про поновлення договорів оренди 
земельних ділянок» депутатом Іваняном Г.М. було запропоновано: - 
- не відмовляти в поновленні договорів оренди земельних ділянок 
сумлінним платникам податків (додаткові: пункт 13 – ПП «Центуріоніс», пункт 
14 – ТОВ «ЕЛМАР», та додатковий пункт – Литвиновій С.Є.), надавати дозвіл 
на поновлення договорів оренди земельних ділянок терміном на 1 рік 
(пропозиція підтримана одноголосно)». 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Пояснила, що був оприлюднений проект рішення УЗР, але не був 
належним чином завізований, бо народився альтернативний проект. І зараз 
оформленого належним чином про поновлення Литвиновій немає. Є тільки 
«ЕЛМАР», а «Центуріоніс» - залишається відкрита заява, яка тільки зайшла, і 
ми можемо розглянути її тільки на наступну сесію. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Підсумував зазначене: Литвиновій – не буде редакції ні в якій формі, 
«Центуріонісу» - ні в якій формі, по «ЕЛМАРУ» правка пройшла. 
 
ВИРІШИЛИ:   прийняти рішення в цілому з урахуванням правок, змін та  

доповнень, як рішення міської ради  (додається). 
 



                   Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
52. СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів в  

м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 23 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
Малецький В.О. – міський голова 
  

«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці» 
включити додатково наступний пункт: 

 
3. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 239 кв.м (кадастровий №5310436500:05:004:0019) 
для перезаведення кабельних електроліній 0,4-10 кВ до РП ЖБШ 10/0,4 (код 
КВЦПЗ J 14.02) в районі вул. Мічуріна та заводу ЖБШ … 

 
4. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 232 кв.м (кадастровий №5310436100:05:003:0004) 
для перезаведення кабельних електроліній 0,4-10 кВ до РП ЖБШ 10/0,4 (код 
КВЦПЗ J 14.02) в районі вул. Мічуріна та заводу ЖБШ … 

 
5. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 357 кв.м (кадастровий №5310436500:05:004:0020) 
для перезаведення кабельних електроліній 0,4-10 кВ до РП ЖБШ 10/0,4 (код 
КВЦПЗ J 14.02) в районі вул. Мічуріна та заводу ЖБШ … 

 



6. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 38 кв.м (кадастровий №5310436500:05:004:0021) для 
перезаведення кабельних електроліній 0,4-10 кВ до РП ЖБШ 10/0,4 (код 
КВЦПЗ J 14.02) в районі вул. Мічуріна та заводу ЖБШ … 

 
7. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 34 кв.м (кадастровий №5310436500:05:004:0022) для 
перезаведення кабельних електроліній 0,4-10 кВ до РП ЖБШ 10/0,4 (код 
КВЦПЗ J 14.02) в районі вул. Мічуріна та заводу ЖБШ … 

 
8. … Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 42 кв.м (кадастровий №5310436500:05:004:0023) для 
перезаведення кабельних електроліній 0,4-10 кВ до РП ЖБШ 10/0,4 (код 
КВЦПЗ J 14.02) в районі вул. Мічуріна та заводу ЖБШ …». 
 

Голосували: «за» - 24 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 

                  Голосували:   «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
53. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішень органів місцевого  

самоврядування в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив доповнення розробника: 
«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
7. Внести зміни в пункт 35 рішення Кременчуцької міської ради від 

29.04.2014 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання фізичній особі-підприємцю Порохні 
Олександру Віталійовичу в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування адміністративно-побутової будівлі та будівлі складу по  
вул. Чкалова, 186-Б, а саме: 

- замість слів «у тому числі по угіддях: графа 42 – землі комерційного та 
іншого використання – 2704 кв.м» читати «землі під промисловою  
забудовою – 2704 кв.м» … 

 
8. Внести зміни в пункт 36 рішення Кременчуцької міської ради від 

29.04.2014 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання фізичній особі-підприємцю 
Лукацькій Клавдії Петрівні в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування будівлі з виробництва борошняних кондитерських виробів по 
вул. Чкалова, 186-В, а саме: 

- замість слів «у тому числі по угіддях: графа 42 – землі комерційного та 
іншого використання – 7696 кв.м» читати «землі під промисловою  
забудовою – 7696 кв.м» … 

 
9. Внести зміни в пункт 34 рішення Кременчуцької міської ради від 

29.04.2014 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання фізичній особі-підприємцю 
Лукацькому Віталію Олександровичу в оренду земельної ділянки для 
експлуатації та обслуговування нежитлової будівлі з пошиття одягу по  
вул. Чкалова, 186-А, а саме: 

- замість слів «у тому числі по угіддях: графа 42 – землі комерційного та 
іншого використання – 483 кв.м» читати «землі під промисловою  
забудовою – 483 кв.м» … 

 
10. Внести зміни в пункт 7 рішення Кременчуцької міської ради  

від 31.07.2012 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду фізичним і юридичним особам в м. Кременчуці» щодо передачі 
Публічному акціонерному товариству Кременчуцька виробничо-
торговельна фірма «Кремтекс» в оренду земельної ділянки для експлуатації 



та обслуговування цілісного майнового комплексу по вул. 29 Вересня, 11/19, а 
саме: 

- у зв’язку зі зміною типу та найменування замість слів «Публічне 
акціонерне товариство Кременчуцька виробничо-торговельна фірма 
«Кремтекс» читати «ПРИВАТНЕ АКЦІОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 
КРЕМЕНЧУЦЬКА ВИРОБНИЧО-ТОРГОВЕЛЬНА ФІРМА «КРЕМТЕКС» по 
всьому тексту рішення у відповідних до тексту відмінках … 

 
11. Внести зміни в пункт 9 рішення Кременчуцької міської ради від 

04.04.2017 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання Публічному акціонерному 
товариству «АвтоКрАЗ» в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування комплексу нежитлових будівель та пральні по вул. Вадима 
Бойка, 9, а саме: 

- у зв’язку зі зміною найменування замість слів «Публічне акціонерне 
товариство «АвтоКрАЗ» читати «Приватне акціонерне товариство «АвтоКрАЗ» 
по всьому тексту рішення у відповідних до тексту відмінках; 

- замість слів «строком на один рік» читати «строком на десять років»; 
- замість слів «(Землі підприємств іншої промисловості)» читати «(код 

КВЦПЗ J 11.02)» 
- підпункт 9.2.1. викласти в наступній редакції «До реєстрації договору 

оренди землі внести зміни до відомостей Державного земельного кадастру про 
земельну ділянку у відповідності до Класифікації видів цільового призначення 
земель»; 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 
20.01.2018»». 
 

Голосували: «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
(Депутат Плескун О.В. до Безверхої І.О. уточнив по Вознюку С.Г., пояснення 
без мікрофона) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 



54. СЛУХАЛИ:   Про надання дозволу на проведення експертної грошової  
оцінки земельної ділянки несільськогосподарського 
призначення для продажу із земель комунальної власності в 
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
55. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 22 грудня  

2016 року «Про затвердження міської Програми анти 
терористичних заходів на 2017 рік». 
Доповідач: Киричейко С.П. – начальник управління з питань  

надзвичайних ситуацій та 
цивільного захисту населення  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:    прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

           Голосували: «за» - 23 
  «утрималось» - 1 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 5 

 
56. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення міської ради від 11 травня  

2017 року «Про затвердження комплексної програми розвитку 
комунального некомерційного медичного підприємства 
«Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» на 2017 
рік». 
Доповідає: Петращук Д.О. – начальник управління охорони  

здоровʹя 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:    прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

           Голосували: «за» - 26 



   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 3 

 
57. СЛУХАЛИ:  Про виділення коштів за рахунок вільного залишку  

бюджетних коштів станом на 01.01.2017 року. 
Доповідач: Тєтьоркіна  Т.В. – заступник начальника   

фінансового управління 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку розробника: 
«До додаткового питання порядку денного «Про виділення коштів за 

рахунок вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017 року». 
Рішення доповнити пунктами: 
2. Виділити кошти з міського бюджету за рахунок вільного залишку 

бюджетних коштів станом на 01.01.2017 управлінню житлово-комунального 
господарства Кременчуцької міської ради Полтавської області (Москалик І.В.) 
в сумі 395 000 грн. на коригування проекту на виконання робіт з реконструкції 
системи опалення житлового будинку № 4 по вул.Воїнів-інтернаціоналістів в 
м.Кременчуці. 

3. Виділити кошти з міського бюджету за рахунок вільного залишку 
бюджетних коштів станом на 01.01.2017 департаменту соціального захисту 
населення та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області (Доценко М.М.) в сумі 550 000 грн. на розробку проектної 
документації реконструкції будівель стаціонару (літ «А») та госпблоку (літ. «Б, 
В») «Шкіряно-венерологічного диспансеру» під Кременчуцький міський центр 
соціальної реабілітації дітей-інвалідів за адресою: вул.І.Приходька, 5, 
м.Кременчук, Полтавська область. 

4. Виділити кошти з міського бюджету за рахунок вільного залишку 
бюджетних коштів станом на 01.01.2017 управлінню охорони здоров’я 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
(Петращук Д.О.) в сумі 360 000 грн. на капітальний ремонт споруд, що 
знаходяться на балансі управління за адресою: вул.Театральна, 22, 
м.Кременчук. 



5. Кошти на проведення капітальних видатків передати із загального 
фонду до спеціального фонду (бюджет розвитку). 

 
Пункти 2, 3, 4 рішення вважати відповідно пунктами 6,7, 8.». 

 
Голосували: «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

           Голосували: «за» - 27 
   «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 3 

 
58. СЛУХАЛИ:  Про погодження Інвестиційної програми ПАТ  

«Полтаваобленерго» на 2017 рік. 
Доповідач: Бутенко К.В. – в.о.начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«На засіданні (14.07.2017) постійної депутатської комісії з питань 
бюджету, фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики 
(голова комісії Плескун О.В.) при розгляді попередніх рекомендацій, 
пропозицій, зауважень було запропоновано: 
- винести питання на сесію, за умови надання звіту ПАТ 
«Полтаваобленерго» по виконанню попереднього інвестиційного 
договору». 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 



 Надав пояснення щодо обговорення даного питання на засіданні комісії 
та пропозиції заслухати ПАТ «Полтаваобленерго» по виконанню попередньої 
інвестиційної програми. Вважав, що нову програму можна приймати тільки 
після заслуховування звіту про попередню. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Пояснив, що ПАТ «Полтаваобленерго» виконало попередню програму в 
частині встановлення приладів обліку тепла на будинки. Зазначив, що деякі 
прилади обліку були не такі, як зазначені  в програмі. Надав інформацію щодо 
змін до програми. 
 
Севідов Сергій Васильович - заступник директора з капітального будівництва  

та інвестицій ПАТ «Полтаваобленерго» 
 
 Проінформував присутніх про відсутність так званої інвестиційної 
програми підприємства на 2016 рік, вона не була схвалена рішенням 
Національної комісії регулювання енергетики. Але кошти в сумі 5 млн. 125 
тис.грн. були використані на впровадження 176-ти лічильників тепла та 
закінчення авансування проектів на 176 лічильників тепла. Всі кошти були 
використані на встановлення лічильників, виконання програми склало 102%. 
 
(Депутат Калашник В.В. ставив запитання доповідачеві з місця без мікрофону, 
Севідов С.В. надавав відповіді) 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Запитував щодо ситуації, яка склалась місяць – півтора тому, коли Крюків 
майже дві доби залишався без світла, і які на даний час взаємовідносини із 
«Кропивницькийобленерго».  
 
Севідов С.В. - заступник директора з капітального будівництва та інвестицій  

      ПАТ «Полтаваобленерго» 
 
 Пояснив, що близько 30% всіх коштів  вкладається в Кременчуцький 
регіон: прокладаються кабельні мережі, ремонтуються РП як в місті, так і в 
самому районі. Щодо резервного забезпечення з боку «Кіровоградобленерго», 
то в даній інвестпрограмі на 2017 рік воно не закладалось. 
 
Роженко О.А. – депутата міської ради від фракції «Рідне місто»  
 
 Зауважив, що деякі лічильники не відповідають проект, просив пояснити 
ситуацію. 
 



Міський голова Малецький В.О. та Севідов С.В. надали пояснення на 
запитання депутата Роженка О.А.  
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

           Голосували: «за» - 24 
   «утрималось» - 0 
   «проти» - 0 
   «не голосувало» - 6 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 25). 
 
Севідов С.В. - заступник директора з капітального будівництва та інвестицій  

      ПАТ «Полтаваобленерго» 
 
 Надав інформацію щодо встановлення багатофункціональних 
лічильників, що планується у 2018 році. 
  
59.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня  

2013 року «Про затвердження міської Програми розвитку 
дорожньо-мостового господарства у м. Кременчуці на 2013-
2017 роки». 
Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 27). 
 
60.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 13 червня  

2017 року «Про надання згоди комунальному підприємству 
«Кременчуцьке підрядне спеціалізоване шляхове ремонтно-
будівельне управління» на отримання кредитної лінії» 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 



                   Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 27). 
 

61. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів  
для розміщення тимчасових гаражів громадянам пільгової 
категорії у м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

     ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 24) 
 

62. СЛУХАЛИ: Про відмову у внесенні змін до рішення органу місцевого  
самоврядування в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

     ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 27) 
 
63. СЛУХАЛИ: Про звільнення окремих категорій осіб від оплати вартості  

деяких адміністративних послуг, які зараховуються до 
бюджету міста Кременчука. 
Доповідач: Печериця Т.В. – начальник Центру надання  



        адміністративних послуг 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 29). 
 

64. СЛУХАЛИ: Про звернення Кременчуцької міської ради до  
виконуючого обов’язки прокурора Кременчуцької міської 
прокуратури Ольховського Б.В. та начальника 
Кременчуцького відділу поліції ГУНП в Полтавській області 
Коцаря О.М. щодо протиправних дій ПАТ «Кременчукгаз» із 
встановленням (монтажу) загально будинкових вузлів обліку 
природного газу. 
Доповідач: Кальченко О.В. – депутат міської ради 

 
Кальченко О.В. – депутат  міської ради від фракції УКРОП 
 
 Надав пояснення щодо підготовленого проекту рішення, навів приклади 
про встановлення загальнобудинкового лічильника в будинку № 17/11 по 
вулиці Лесі Українки та нарахованих сум за газ. Проінформував про 
зауваження юридичного управління до зазначеного проекту і вони були суто 
процедурні, наголосив, що по суті питання зауважень не виникало. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Зазначила, що це проблема не тільки цього будинку, а й всього міста. 
Зауважила на судових процесах, де мешканці позиваються щодо незаконного 
встановлення лічильників. Пропонувала міському голові надати доручення 
юридичному управлінню підготувати позовну заяву проти протиправних дій 
«Кременчукгазу». 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

        «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Підтримав це питання, запропонував більш радикальні міри: міському 
голові призначити виїзне засідання виконавчого комітету в офісі 
«Кременчукгаз» і проводити його до тих пір, поки вони не відновлять газове 
забезпечення кременчужан, яких вони відключили за борги сусідів. 



 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 25 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
65. СЛУХАЛИ:  Про створення тимчасової контрольної депутатської  

комісії з вивчення ситуації, що склалася навколо можливого 
призначення головним лікарем пологового будинку міста 
Кременчука Климова Володимира. 
Доповідач: Сідерка Т.А. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав текст проекту рішення, додаток до рішення зі складом комісії без 
зазначення голови комісії, заступника голови комісії та секретаря комісії. 

 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Зауважив, що згідно з Регламентом міської ради рада повинна обрати 
голову або співголову комісії і це повинно бути в рішенні (ст. 39).  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що від депутата Роженка О.А надійшла пропозиція: 
Сідерка Т.А. – голова комісії; 
Коркішко О.Л. – заступник голови комісії; 
Павленко Г.М. – секретар комісії. 
 Оголосив про альтернативну пропозицію депутата Терещенка Д.Ю.: 
Роженко О.А. – голова комісії; 
Сідерка Т.А. – заступник голови комісії; 
Павленко Г.М. – секретар комісії. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(без мікрофону) 
 
 Взяв самовідвід від головування в зазначеній комісії. Зазначив, що це 
питання профільної комісії. Запропонував головою комісії – Сідерку Т.А. (зі 
згодою). 
 
(Пономаренко Н.О. – заступник начальника юридичного управління, надала 
пояснення з місця без мікрофону). 



 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Запропонувала до складу комісії кандидатуру міського голови. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування проект рішення з технічною правкою про 
обрання головою комісії Сідерку Т.А. та персональний склад комісії. 
 

Голосували: «за» - 19 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(поіменне голосування) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Висловився щодо невбачання причин не голосувати за це рішення. 
Запросив голів фракцій на перемовини до Президії. 
 
(Біля Президії зібрались радитись голови фракцій Бокован М.В., Головач О.Л., 

Кальченко О.В., Роженко О.А., Павленко Г.М., Кавунник Д.В.) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що в результаті додаткових консультацій виникла пропозиція 
повернутись до голосування по цьому питанню. Поставив на голосування 
процедурне питання. 
 

Голосували: «за» - 20 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 

депутат Терещенко К.О. просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 21). 
(процедурно рішення прийнято) 

 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
 
 Звернувся до присутніх із сподіванням, що головному лікареві 
пологового будинку Прокопчуку працювати ще довго. Зазначив, що фракція 
«Поруч», наймолодша у міській раді, стурбована таким перебігом подій. 
Зауважив, що при найменшій можливості зайняти цю посаду будь-якій людині 



з ЛНР, ДНР, Росії чи непрофесіоналу, фракція «Поруч» буде першою 
ініціювати створення такої комісії. Зараз це заважає робити здоровий глузд, бо 
міський голова не розглядає кандидатуру Климова на посаду головного лікаря 
пологового будинку, і про це написала Уляна Супрун на офіційному сайті 
МОЗу. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з мотивів) 
 
 Звернувся до присутніх щодо блокування фракції «Поруч» розібратись в 
цьому питанні. Зазначив, що іншої теми тут не існує. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Висловила припущення, що зазначена сьогодні кандидатура Климова 
була узгоджена з народним депутатом Шаповаловим,  і тому його помічник не 
підтримує цей проект рішення.  
 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
(до Бокована М.В.) Це необдумане рішення. Зауважив, що у разі непричетності 
мера до цього питання, ви навпаки повинні  сприяти створенню даної комісії, 
яка може розібратись у цьому, - чи ви довірите цю справу СБУ? 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Звернувся до всіх присутніх депутатів з проханням підтримати цей 
проект рішення. Повторно виніс на голосування проект рішення «Про 
створення тимчасової контрольної депутатської комісії з вивчення ситуації, що 
склалася навколо можливого призначення головним лікарем пологового 
будинку міста Кременчука Климова Володимира». 
 

Голосували: «за» - 19 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА-В» 
депутати Головко В.Д., Іванян Г.М. просили зарахувати їх голоси «за», всього 

«за» - 21). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Поставив на голосування процедурне питання повернутись до 
голосування. 
 

Голосували: «за» - 20 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(процедурно рішення прийнято) 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення, як рішення міської ради. 
 

Голосували: «за» - 21 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Не розумів підходу деяких депутатів. 
 
66. Різне. 
 
Сідерка т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Радикальна  

      партія Олега Ляшка»  
               

Висловилася про перенесення процесу щодо створення тимчасової 
контрольної депутатської комісії з вивчення ситуації, що склалася навколо 
можливого призначення головним лікарем пологового будинку міста 
Кременчука Климова Володимира, на профільну депутатську комісію. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від    фракції «Опозиційний блок» 
  
              Висловився щодо позитивно прийнято рішення про відзнаки досягнень  
кременчуцьких спортсменів, незрозуміле відношення керівників структурних 
підрозділів та комунальних підприємств міста до депутатів міської ради, про 
наведення порядку у вертикалі влади. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 

Проінформував щодо ефективної та результативної роботи депутатів у 
комісіях, про необхідність проведення семінару  для депутатів та інше. 

 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
  Висловила свою точку зору  щодо результатів останнього голосування. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
 



Повідомив про позицію фракції під час голосування.   
 

Знайденко М.І. – громадський активіст м.Кременчука 
 

Проінформував про вирізання кабелю по вул.І.Мазепи, про смерть 
почесного громадянина м.Кременчука Парнети М.П., про  різкі запахи 
продуктів згорання. 

 
Бабічевич Леонід – громадський активіст ВО «Свобода» 
 

Висловив особисте враження від прийнятих рішень. 
 

Коновалова Л.О. – мешканка  м.Кременчука 
 

Озвучила свою точку зору про приниження простих людей, погані кадри 
у виконкомі та особисті враження від сесії. 

 
Лапа О.П. – мешканка м.Кременчука 
 

Звернулась до присутніх щодо ситуації в галузі пасажирських перевезень 
у місті. 
 
Красовський К.В. – громадський активіст м.Кременчука 
 

Висловив свою думку про  міського голову, гранти та інше. 
 

Харченко Л.Ю. – громадський активіст, голова ГО «Авто майдан Кременчук» 
 

Виступив щодо голосування фракції «Поруч», ситуації, що виникла 
навколо Климова В. 

 
Мірошниченко Костянтин –  керівник ТОВ «Автоекспресплюс» 
              

Висловився про маршрутки, що курсують територією Кременчуцького 
району. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував про дату наступної чергової сесії Кременчуцької міської 
ради. 

Оголосив   про    закриття    ХХІV   сесії    Кременчуцької    міської    ради  
VІІ скликання. 

(Звучав Гімн України) 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА        В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ      З.В. ПРОЦЕНКО 


